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Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

5/2011.(II.28.) önkormányzati rendelet 13.§ (4) bekezdésében foglaltak 

szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

Angeli Katalin   Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója 

Kárász Lórántné   Horváth István Általános Iskola gondnoka 

Papp Alexandra    Gondozási Központ igazgatója 

Sipos Szilvia    pénzügyi csoportvezető 

Szakály Ferencné   pénzügyi főmunkatárs  

Porogi Lajosné    Óvodavezető 

                                                       (mindnyájan a 2. napirendi ponthoz)    

 

 

A jegyzőkönyvet Fülöp Ildikó vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 4 képviselő és a polgármester, összesen 5 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtti felszólalásra jelentkezett Dombi Norbert képviselőtársunk. 

Témája Pétfürdő-várpalota közötti út közlekedésének megváltozására vonatkozó kérés. 

Megadom a szót képviselő úr!  
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Dombi Norbert képviselő: Köszönöm. Ma reggel lehetett látni, hogy a kereszteződésben már 

kihelyezésre kerültek a forgalom elterelésére vonatkozó táblák, bár irányba még nincsenek 

fordítva. És van rajta egy kiegészítő bála, hogy Volán gépjárművek áthaladhatnak, ami 

egyébként örömteli. Legutóbb itt voltak nálunk a személyszállító vállalkozások képviselői, és 

ők kerestek ezzel kapcsolatban, hogy mindegyikőjüknek van olyan utasa, aki a Kenyérgyárnál 

száll fel a munkába járó járatra. Emiatt akkorát kellene kerülniük, hogy azt kérték, hogy ha a 

polgármester asszonynak lehetősége van ebben bármilyen módon közbenjárni, akkor legyen 

szíves elérni azt, hogy kiegészítő tábla, vagy a feloldás ne csak a Volán gépjárműveire 

vonatkozzon, hanem azokra a járművekre is, amelyek a munkába járáshoz szállítják az 

embereket Székesfehérvárra dolgozni. 

 

 

16.12. órakor Láng Géza alpolgármester megérkezett a testületi ülésre.  

A Képviselők száma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönömöm szépen az észrevételt. Több gond van ezzel az 

eltereléssel, és forgalom-korlátozással. Annyit tudok mondani és a képviselő úr napirend előtti 

felszólalását támogatom, hogy én rögtön felvettem a kapcsolatot várpalota alpolgármesterével, 

aki ugyanúgy egyetértett a problémával. Itt nemcsak a buszokkal van probléma, hanem magával 

az eltereléssel és a kijelöléssel is. Azt ígérte, hogy szól a kivitelezőnek. Ezt a kérést, hogy a 

személyszállító autóbuszok arra mehessenek, én ezt meg tudom ígérni. Köszönöm az 

információt, de egyéb problémák is vannak, ami a személyautókat is érinti. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nyilván, csak abban nem tudom, hogy mit tudunk segíteni? 

 

Horváth Éva polgármester: Ez kivitelezői, forgalomtechnikai probléma, amit neki meg kellett 

volna csinálni. Köszönjük a jelzést, elindult, de ezt az információt még el szerettem volna 

mondani. 

Ellene? Nincs. Napirend előtti felszólalásról volt szó, egy mellette, egy ellene. 

Akkor rátérünk a napirendre. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban 

szereplő napirendi javaslatot).  

Van sürgősséggel beterjesztett indítvány, erről szavazni kell. Aki elfogadja, hogy az önálló 

képviselői indítványt - Dombi Norbert képviselő, Pintér Csaba képviselő, Szabó János 

bizottsági tag részéről - Szakértő-tervező megbízása, a lakótelep házai egyedi fűtésének 

kialakítására vonatkozó javaslat előkészítésére (19/2015.) címen napirendre vegyük, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal elfogadta a „Szakértő-tervező megbízása, a 

lakótelep házai egyedi fűtésének kialakítására vonatkozó javaslat előkészítésére” tárgyú, 

(19/2015.) számú előterjesztés napirendre vételt. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 
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Napirend:  

 

1.) Rendelet Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata 2014. évi költségvetésének módosításáról 

(16/2015.) 

2.) Pétfürdő Nagyközség költségvetés-tervezete 2015. évre (15/2015.) 

3.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének…./2015.(….)  

önkormányzati rendelete középfokú oktatásban résztvevő diákok tanulmányi ösztöndíjáról 

(17/2015.) 

4.) Igazgatási szünet elrendelése (6/2015.) 

5.) Határidő módosítás kérés a Pétfürdő közigazgatási területén keletkező nem közművel 

összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtéséről és ártalommentes elhelyezéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására (18/2015.) 

6.) Önálló képviselői indítvány Dombi Norbert képviselő, Pintér Csaba képviselő, Szabó János 

bizottsági tag részéről: Szakértő-tervező megbízása, a lakótelep házai egyedi fűtésének 

kialakítására vonatkozó javaslat előkészítésére (19/2015.) 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Rendelet Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata 2014. évi költségvetésének 

módosításáról (16/2015.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, javaslat az előterjesztett rendelet-módosítással 

kapcsolatban felmerült-e? Amennyiben nem, aki a rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal a következő rendeletet alkotta: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

1/2015.(II.25.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2014. évi költségvetéséről 

szóló 2/2014. (III.7.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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2.) Pétfürdő Nagyközség költségvetés-tervezete 2015. évre (15/2015.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok tárgyalták, ugorjunk bele. Javaslatom a következő 

lenne: van egy határozat, amiről döntöttek a bizottságok, azt szeretném először megszavaztatni. 

Utána térnénk rá a munkaanyagra magára, és a munkaanyagnak a bevételi előirányzat táblájára. 

Utána mennénk szakfeladatonként, illetve felhalmozásonként. Ezzel kapcsolatban van-e 

valakinek észrevétele? Amennyiben nincs, induljunk neki. Az 1. számú határozati javaslatot 

kérdezem, a jutalomkeretet. Bizottságok véleményét kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot:  

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzatnál és 

intézményeinél foglalkoztatott dolgozók 2015. évi jutalmazásának céljából a 2015. évi 

költségvetés személyi juttatás kiadási előirányzatán belül a jutalmazásra felhasználható keret 

mértékét valamennyi intézménye esetében az intézmény 2015. január 1-én érvényes rendszeres 

havi bértömegének 1,8 szorosában állapítja meg.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság 6 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot. 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzatnál és 

intézményeinél foglalkoztatott dolgozók 2015. évi jutalmazásának céljából a 2015. évi 

költségvetés személyi juttatás kiadási előirányzatán belül a jutalmazásra felhasználható keret 

mértékét valamennyi intézménye esetében az intézmény 2015. január 1-én érvényes rendszeres 

havi bértömegének 1,8-szorosában határozza meg. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett javasolja elfogadásra:  

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzatnál és 

intézményeinél foglalkoztatott dolgozók 2015. évi jutalmazásának céljából a 2015. évi 

költségvetés személyi juttatás kiadási előirányzatán belül a jutalmazásra felhasználható keret 

mértékét valamennyi intézménye esetében az intézmény 2015. január 1-én érvényes rendszeres 

havi bértömegének 1,8 szorosában állapítja meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele, illetve javaslata? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Úgy tudom, hogy a Humán Bizottság ülésén is felmerült, hogy 

ezt az 1,8 szoros szorzót kicsit valorizáljuk. Évek óta ugyanennyi és az alapilletmény sem 

változott. Azt hiszem Molnár Gyula terjesztette elő a Humán Bizottság ülésén. Én pedig a 

Pénzügyi Bizottságon hasonló véleményre jutottam. Itt a testületi ülésen azt javaslom, hogy ez 

a szorzó 2,5 szoros legyen. 

 

Horváth Éva polgármester: Vélemények? Képviselő urak? 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen, ez nálunk is felmerült, majdnem egy órán keresztül rágódtunk 

ezen, és a Humán Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 

alábbi határozati javaslatot:  

A Humán Bizottság április folyamán az intézményvezetőkkel, a pénzügyes kollégákkal, 

polgármester asszonnyal egyeztet a béremeléssel kapcsolatban úgy, hogy az a második félévben 

érvényesülni tudjon.  
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Azért hoztuk ezt a döntést, mert akkor és ott abban nem voltunk biztosak, mert egymásnak 

ellentmondó vélemények érkeztek az érintettek részéről, hogy egy béremeléssel járnak-e jobban 

a dolgozók, vagy százalékos jutalomkeret megállapítással. Azért, hogy ezt le tudjuk tisztázni, 

ezért hoztuk ezt a javaslatot. Egyébként nem a 2,5-szeressel volt gondunk, hanem azt 

gondoljuk, hogy ez egy alaposabb körüljárást érdemelne. Úgyis visszamenőleg kaphatnák ezt 

meg a munkavállalók. 

 

Horváth Éva polgármester: A jutalomkeret az éves szinten működik. Az biztos, hogy senkit 

nem ér kár. A béremelés egy másik helyzet. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: El tudom fogadni, meg úgy gondolom, hogy a Képviselő-testület 

hangulata is ebbe az irányba mozdul el. Tegnap a Pénzügyi Bizottság ülésén kértük a Kincstár 

tisztelt jelenlévőit, hogy számoljanak 2,5 szoros szorzóval, és azt javaslom, hogy ezt a 

különbözetet tegyük be egy bérrendezés céltartalékba, hogy amikor odakerül a sor, erre 

meglegyen az összeg.  

 

Horváth Éva polgármester: Tehát abba a tartalékba, amit tegnap a Pénzügyi Bizottság ülésén 

mondtál? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Igen. 

 

Farkas László képviselő: Az a kérdés merült fel, hogy béremelés vagy jutalomkeret emelés 

legyen. Én úgy gondolom, hogy a dolgozók mindenképpen jól járnak, ha vagy ez, vagy az. Az 

önkormányzat szemszögéből nem tudjuk, hogy 5 év múlva mi lesz. Véleményem szerint a 

jutalomkeretet kellene megtartani. Ugyanúgy megkapja ezt a pénzösszeget. Ha béremelés 

történik, ez beépül nekik, és ha rosszabb helyzet alakul, akkor bért nem lehet visszavenni már. 

 

Horváth Éva polgármester: Fölmerült egy kérdés. Pénzügyi Csoport kiszámolta, hogy 

mennyi a plusz költség, a mostani költségvetéshez, ha 1,8 helyett 2,5 szorosra emeljük ezt az 

összeget? 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Kiszámoltuk, a 2,5 szoros 15.972 ezer forintot jelentene 

pluszban. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az összes intézménynél dolgozókra? 

 

 

16.22. órakor Nagy Zsolt képviselő megérkezett a Képviselő-testületi ülésre.  

A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Igen. Én még annyit szeretnék ehhez hozzátenni, hogy 

a Humán Bizottság ülésén én amellett voltam, hogy a bérfejlesztés igazságosabb, mint a 

jutalom, de utána átgondoltam. Megnéztük a béreket, és igazából az alacsonyabb keresetűeknél 

a bérfejlesztéssel nem tudunk annyi pluszt adni nekik, mint amennyi pluszhoz juthatnának a 

jutalom által. Az a legnagyobb gond, hogy a középfokú végzettségűeknek van nagyon alacsony 

bére. Nálunk a hivatalban először megkapják ezt a 8 és 12 százalékos kiegészítést, utána jön a 

garantált bérminimumra való kiegészítés. Ezáltal tehát náluk ez meg sem jelenik, mert 122 ezer 

forintra mindenképpen kiegészülne a bérük, csak így a 12 százalékot megkapják és ara megy 
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rá a kiegészítés. Ha nem lenne a testület által adott kiegészítés, akkor is a 122 ezerre kiegészülne 

a bérük. Nem kevés dolgozó van a hivatalban, 8-10 fő, akiket érint ez, hogy a 122 ezer forintot 

nem éri el a bruttó bérük. A közalkalmazottak körében is tudnék mondani egy példát kiragadva. 

Kolléganő, aki idén nyugdíjba megy, 12 ezer forint kiegészítést kap azért, hogy a bére elérje a 

122 ezer forintot. Ilyenek a bérek. A jutalommal igazából, felülbírálva önmagamat, jobban 

járnak az alacsonyabb keresetűek. Mert a differenciálás által lehet nekik jóval magasabb 

összeget adni.  

 

Horváth Éva polgármester: Annyit még hadd mondjak el, hogy a köztisztviselőknél ráadásul 

maximálva is van, hogy 20 százalékon belül lebegtethető a bérük, ott meg be van korlátozva 

az, hogy a kiegészítéssel mennyi lehet. Ráadásul a köztisztviselők esetében a bérkompenzáció 

az az önkormányzatra hárul így és nem az államra. Én is amondó vagyok, hogy jutalom legyen. 

Attól függetlenül a Humán Bizottság azon szándéka, hogy ezekkel a bérekkel kapcsolatban mit 

lehet csinálni, azért egy jó dolog. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Amit Farkas képviselő úr mondott az már megváltozott. Ami 

törvénytől eltérő illetményelem, az mindig csak egy évre szól. Még a személyi illetmény is, 

tehát nincs olyan, hogy ne lehetne a következő évben alacsonyabb, de én is amellett foglalnék 

állást, hogy inkább a jutalom. Olyan középfokú végzettségű dolgozónk is van, akinek ha 

duplájára emelkedne a 12 % – ami nálunk nem lehet, mert 20 % a maximum – még akkor is 

beleolvadna az emelés a garantált illetménykiegészítésbe. Gyakorlatilag annál, akinek 

beleolvad akár részben vagy egészben, csak a könyvelés változna, hogy hova számoljuk el.  

Ugyanúgy az önkormányzat fizeti, mivel az adóerő-képesség miatt nem kap támogatást a 

hivatal működéséhez.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Az itt elhangzottak engem meggyőztek, hogy nem kell itt már 

külön vizsgálatot folytatnia a Humán Bizottságnak. 

 

Horváth Éva polgármester: Attól még csinálhatja. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Minek dolgozzanak? Nekem teljesen egyértelmű a felszólalások 

alapján, hogy jutalmat kell adni. Ha ezt most megszavazzuk, akkor gyakorlatilag nem kell 

tovább ragozni. Én ezt javaslom, hogy nem kell belevágni, mert egyértelmű, hogy a jutalom 

jobb.  

 

Dombi Norbert képviselő: Így én is értem, csak amikor mi ezt a határozatot hoztuk, akkor még 

nem volt ennyire egyértelmű. Lenne még egy javaslatom illetve kérdésem. Ez minden 

intézményre igaz? Nemcsak a köztisztviselőkre? 

 

Horváth Éva polgármester: Aki intézménynél foglalkoztatott, arra igen. Így van a határozat. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem biztos, mivel a jutalom az mérlegelhető, és a mértéke az 

intézményvezetőn múlik.  A közalkalmazottaknál mindegy, mert ott a garantált illetmény fölé 

megy most is. Ezt nem értjük mi sem, hogy miért van így. Nálunk, köztisztviselőknél, 

alacsonyabb jövedelemnél az illetménykiegészítés beleolvad a garantált illetménybe, a 

közalkalmazottaknál viszont előbb van a garantált illetményre való kiegészítés, és a fenntartói 

kiegészítés pedig arra jön rá.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ez nem egyértelmű! 
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Horváth Éva polgármester: Képviselő úr! Ha erről most dönt a testület, azért mondtam, hogy 

a Humán Bizottság még emellett leülhet az intézményvezetőkkel azért, hogy a bérfejlesztést 

hogyan lehetne megoldani, hogy abban is tudjunk lépni. 

 

Dombi Norbert képviselő: Én elfogadom a 2,5 szoros szorzót. A javaslatom viszont az, hogy 

szeretném kérni a Képviselő-testületet, ha ebben az esetben, ha ez így alakul, én azt szeretném 

kérni, hogy a Képviselő-testület vegye külön az intézményvezetők keretét, ugyanúgy 2,5 

szorosra, tehát ne kaphassanak 5-szöröst. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Sose adott többet.  

 

Dombi Norbert képviselő: Legyen külön keret az intézményvezetőknek, ezt szeretném kérni.  

 

Horváth Éva polgármester: Na de ezt nem tudod kiszedni, mert az intézmények 

költségvetésében van, legfeljebb egy külön soron jelezzük, hogy az intézményvezetőnek ennyi 

a jutalma ebbe a munkaanyagba, de a költségvetési rendeletünkben ez nem válik szét. 

Maximum annyit tudsz javasolni, ha megszavaztuk a 2,5 százalékot, hogy az intézményvezetők 

a 2,5 százaléknál többet nem kaphatnak. 

 

Dombi Norbert képviselő: Hát ezt szeretném javasolni! 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Tehát nem különvenni, hanem polgármesterasszonynak ez egy 

felső határ, mert ha kevesebbet állapít meg, akkor azt meg tudják kapni a dolgozók. Ha külön 

van véve, akkor meg megmaradna bérmegtakarításnak. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ez a lényege. 2,5 szoros lehet a maximum. 

 

Horváth Éva polgármester: Tehát te azzal egészítenéd ki ezt a határozati javaslatot, hogy 

támogatod a jutalmat a 2,5 szeres mértékben azzal, hogy az intézményvezetők jutalmazására 

felhasználható rész maximum 2,5-szeres lehet. 

 

Pintér Csaba képviselő: 2,5 szerese! Ezt szeretném kérni, mert ez egy szorzószám.  

 

Horváth Éva polgármester: Így van. Tehát a határozati javaslat módosítása úgy szól, hogy a 

felhasználható keret mértékét valamennyi intézménye esetén az intézmény 2015. január 1-én 

érvényes rendszeres havi bértömegének 2,5 szeresében állapítja meg. Az intézményvezetők 

jutalma maximum a január 1-én érvényes bérük 2,5-szerese lehet. 

Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

20/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzatnál és intézményeinél foglalkoztatott dolgozók 2015. Évi 

jutalmazásának céljából a 2015. évi költségvetés személyi juttatás kiadási 

előirányzatán belül a jutalmazásra felhasználható keret mértékét 
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valamennyi intézménye esetében az intézmény 2015. január 1-én érvényes 

rendszeres havi bértömegének 2,5 szeresében állapítja meg.  

Az intézményvezetők jutalma maximum a január 1-én érvényes 

illetményük 2,5-szerese lehet. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Következő lépcső a munkaanyag első oldalán lévő Bevételi 

előirányzat. Ezzel kapcsolatban két bizottságnak is volt módosító indítványa. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Valamilyen csoda folytán nem került ide bele a 

tavalyi év általános tartalékának a maradéka, ami 4.102 ezer forint. A Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a „Bevételek előirányzata 2015. évben” 

oldalon a 2014. évi általános tartalék, azaz 4.102 ezer Ft jelenjen meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért én az ilyen megjegyzéseket mellőzném elnök úr! Nem a 

fiókban van, hanem nem raktuk bele a 4.102 ezer forintot. A bizottság kéri, hogy ez kerüljön 

bele. Pénzügyi Bizottságnak is volt javaslata ezzel kapcsolatban. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Ige, figyelembe véve a körülményeket, és az 

igényeket a várható bevételekre, mi azt javasoljuk, hogy 50 millió forinttal emeljük meg a 

bevételi oldalt, az iparűzési adót. 

 

Horváth Éva polgármester: Két javaslat volt a bevételi előirányzattal kapcsolatosan. A 

Humán Bizottság javasolja, hogy a mostani költségvetés módosítás alapján, a táblából 

kiolvasható 4.102 ezer forint általános tartalékot a bevételek előirányzata 2015. évben a várható 

pénzmaradvány sorra tervezzük be. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, miszerint a 

költségvetés bevételek előirányzata 2015. évben várható pénzmaradványt 4.102 ezer forinttal 

megemeli.  

 

Horváth Éva polgármester: Pénzügyi Bizottságnak volt egy javaslata, hogy tekintettel arra, 

hogy optimistán nézünk a világba, az iparűzési adó bevételünk 780.560 ezer forintos 

előirányzatát 50 millió forinttal emeljük meg. Tavaly is optimisták voltunk, és bejött. 

 

Dombi Norbert képviselő: Bocsánat! Mielőtt ezt megszavazzuk, azt lehet tudni, hogy mire 

alapozza ezt a Pénzügyi Bizottság? 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Hírszerző forrásokra. A várható bevételekre, 

elmaradt iparűzési adókra, satöbbi. 

 

Horváth Éva polgármester: Arra, hogy dübörög a gyár és valószínűsíthetően erre az 50 millió 

forint bevételre számíthatunk. Ami hitelesen és igazolhatóan az adócsoportunk kezében van, 

ott a 780.560 ezer forint, ami számítható és felvállalható biztonsággal. De ha visszaemlékszünk 

a tavalyi költségvetésünkre, amikor mi optimistán beállítottuk a 380 millió forintot. Óva intettek 

minket, hogy ez nem jön be, és vegyük le nullára vagy 100 millió forintra. Akkor is azt 

mondtuk, hogy felvállaljuk ezt a rizikót. És néhány millió forint híján ez bejött. Ilyen optimistán 

nézünk az ez évi költségvetés elé. És kérem, hogy a képviselő-testület támogassa az 50 millió 

forinttal való megemelést. 
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Dombi Norbert képviselő: A gondolkodást szeretném megérteni. Van egy bevételi előirányzat 

oldal, és oda be van írva a 780.560 ezer forintos iparűzési adóbevétel az idei évre. A Humán 

Bizottság ülésén is megkérdeztem, hogy ez miért ennyi, miért nem több, vagy nem kevesebb. 

Akkor elmondtátok, hogy egyeztetés van a Nitrogénnel, lehet látni a számokat. Akkor 50 millió 

forint honnan bukkan elő csak úgy? Akkor ez lehet kevesebb is meg több is. Mire alapozza ezt 

bárki is? 

 

Horváth Éva polgármester: Az iparűzési adónak a kiszámítása tényadatok és mérlegadatok 

alapján történik. Ez az a bizonyos 780 millió forint. De! A feltöltések alapján meg még a nem 

ismert mérleg alapján feltételezhető, hogy ez az összeg ebben az évben nőni fog. És 50 millió 

forinttal ezt az iparűzési adó előirányzatot meg lehet növelni.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A bevételi oldal számai egyik esetben sem teljesen egzakt és 

matematikailag pontosan megindokolható adatok. A közgazdaságtanban a legjellemzőbb 

matematikai művelet a valószínűség számítás, ami nem teljesen egzakt, vagy bejön, vagy nem. 

Itt is erről van szó, ezt senki nem fogja senkinek bebizonyítani. Nagy valószínűséggel lehet azt 

feltételezni, hogy nem minden részletében elmondható körülmények miatt ez beteljesülhet. Én 

azt mondom a Képviselő-testületnek, hogy nagyon nagy kockázatot nem vállalunk azzal, ha ezt 

az összeget bevállaljuk és megszavazzuk a bevételi oldalon.  

 

Horváth Éva polgármester: Felolvasnám az adócsoport iparűzési adóval - a nála lévő adatok 

alapján – kapcsolatos tervezését. „Iparűzési adónál a 2013. évre vonatkozó bevallások adatai 

alapján 2014. évre 285 adóalany részére 473.557 ezer forint adóelőleg került megállapításra. 

A várható bevételek tervezésénél figyelembe vettem a 2014. december 20. napjáig törvényi 

kötelezettség alapján bevallott 307.004 ezer forint iparűzési adóelőleg kiegészítést.” Így jött ki 

a 780. millió forint. Mi úgy gondoljuk, hogy ennél még 50 millióval több fog bejönni. Bízzunk 

ebben. Aki támogatja a Pénzügyi Bizottság javaslatát, hogy az iparűzési adóbevételt 50 millió 

forinttal emeljük meg, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, miszerint a 

költségvetés bevételek előirányzata 2015. évben közhatalmi bevételek iparűzési sor 

előirányzatát 50 millió forinttal megemeli. 

 

Horváth Éva polgármester: Így a várható bevételeink - ami ezen a táblán van - az 1.155.763-

ról, 1.205.763-ra fognak változni. A pénzmaradvány a 722 millió forint helyett 726.102 ezer 

forintra. Így a végösszeg 1.931.865 ezer forint lesz. Ez a kiindulási tábla.  

Tisztelettel köszöntöm az intézmények vezetőit! Kezdenénk az Óvodával. Óvoda, működés. 

 

 

14. Óvoda 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Óvoda 2015. évi működési költségvetését. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Óvoda 2015. évi működési költségvetését. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Óvoda 2015. évi működési költségvetését. 
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Horváth Éva polgármester: Mivel külön határozatot kell hoznunk a működésre és a 

felhalmozásra, aki az óvoda működését a mellékelt táblázat szerint elfogadja,…. De még előtte 

a jutalomkülönbözetet hallgassuk meg, mert ezt nyilván beleépítjük. 

 

Szakály Ferencné pénzügyi főelőadó: 4.571.000 forint a személyi, járuléka 1.234.000 forint. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a módosítással az óvoda működési költségvetését 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

21/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

14. számú részletező tábla alapján elfogadja az ÓVODA költségvetés 

tervezetét 111.884 ezer Ft bevétellel és 162.384 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "14. ÓVODA” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Óvoda 2015. évi felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Óvoda 2015. évi felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Óvoda 2015. évi felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Felhalmozási tábla. Kisértékű tárgyi eszköz 1.000 ezer forint, 

öltöző szekrényfal cseréje 1.600 ezer forint, padlóburkolat csere két csoportszobában 1.100 ezer 

forint, gazdasági bejárat külső térburkolat felújítás 550 ezer forint, 2 db gyermekmosdó felújítás 

2.000 ezer forint. Aki az Óvoda felhalmozási kiadásait elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

22/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Óvoda 

felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  
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Felújítás  ezer Ft 

Padlóburkolat csere (két csoportszobában) 1100 

Gazdasági bejárat külső térburkolat felújítás 550 

Gyerekmosdó felújítás 2 db 2000 

Beruházás  

Kisértékű tárgyi eszköz 1100 

Öltöző szekrényfal cseréje 1600 

Összesen: 6250 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

16. Gondozási Központ 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2015. évi működési költségvetését azzal a 

módosítással, hogy a munkaanyag 48. oldalán a 8. sornál kettő darab védőszemüveg kerül 

beállításra 80 ezer Ft-tal.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2015. évi 

működési költségvetését azzal a módosítással, hogy a munkaanyag 48. oldalán a 8. sorszám 

alatt kettő darab védőszemüveg kerül beállításra 80 ezer Ft-tal. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Védőnői Szolgálat 2015. évi 

működési költségvetését. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Bölcsőde 2015. évi működési 

költségvetését. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Házi Segítségnyújtás 2015. 

évi működési költségvetését. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szociális étkeztetés 2015. évi 

működési költségvetését. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2015. évi 

működési költségvetését. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja, a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Személyi juttatások 8. Egyéb 

költségtérítések védőszemüveg során egy darab helyett kettő darab védőszemüveg kerüljön 

beállításra 80 ezer Ft-tal.  

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 

2015. évi működési költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérném szépen tájékoztatásként, hogy a Gondozási Központnál 

a jutalomkeret növelése mit jelent. 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: a személyi juttatások 2.398.000 forinttal emelkednek, 

ennek a járulékvonzata 648.000 forint. 
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Horváth Éva polgármester: Aki a Gondozási Központ működési költségvetését elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

23/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

16. számú részletező tábla alapján elfogadja az Gondozási Központ 

költségvetés tervezetét 43.365 ezer Ft bevétellel és 97.872 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Gondozási Központ” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2015. évi felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2015. évi felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2015. évi felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Gondozási központ felhalmozási kiadásai. A határozat a 

következőképpen szól: A Képviselő-testület elfogadja a Gondozási Központ felhalmozási 

kiadásait az alábbiak szerint: Kis értékű tárgyi eszköz 970 ezer forint, Új Gondozási Központ 

bútorozás 4.700 ezer forint, Védőnői Szolgálat beépített bútor 300 ezer forint, Bölcsőde 

tetőszerkezet felújítás 2.500 ezer forint, Bölcsőde udvar felújítás 600 ezer forint. Bizottságokat 

kérdezem! Aki a Gondozási Központ felhalmozási kiadásait elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

24/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Gondozási 

Központ felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  
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Felújítás ezer Ft 

Bölcsőde tetőszerkezet 2500 

Bölcsőde udvar 600 

Beruházás  

Kisértékű tárgyi eszköz 970 

Új Gondozási Központ bútorozás 4700 

Védőnői Szolgálat beépített bútor 300 

Összesen: 9070 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

13. Általános Iskola 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Iskola 2015. évi működési költségvetését. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Iskola 2015. évi működési költségvetését. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja, hogy az Általános Iskola Dologi kiadások 33. során lévő Közvetített szolgáltatások 

(KLIKK telefonszámla) 170e Ft,- jelenjen meg a bevételi oldal 3. Közvetített szolgáltatások 

ellenértéke soron 170e Ft,- is. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a módosítással az Iskola működési költségvetését 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

25/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

13. számú részletező tábla alapján elfogadja az Iskola költségvetés 

tervezetét 9.321 ezer Ft bevétellel és 81.149 ezer Ft kiadással. 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az "Iskola” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Horváth Éva polgármester: Iskola felhalmozási kiadásaival kapcsolat több bizottságnak, több 

javaslata volt. Kérem a bizottságok állásfoglalását! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy az Iskola felhalmozási kiadásaiba kerüljön be a Berhidai út 54. 

épület teljes hőszigetelése 15 millió Ft-tal. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Iskola 2015. évi felhalmozási 

kiadásait az elfogadott módosítással.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke:A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy az Iskola felhalmozási kiadásaiba kerüljön be 

a Hősök terei konyha ebédlő átalakítás tervezése mellett a kivitelezést is 5 millió forint 

összeggel.  

A Bizottság 4 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy az Iskola 

felhalmozási kiadásaiba kerüljön be a Berhidai út 54. épület teljes hőszigetelése 15 millió Ft-

tal. 

A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Iskola 2015. évi 

felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 tartózkodás mellett 

javasolja, hogy az Általános Iskola Felhalmozási táblája 1.7 során lévő Berhidai út 54. főépület 

tetőszigetelés 15.000 e Ft,- sora helyébe az aszfaltos foci- és kosárlabdapálya műanyag borítása 

kerüljön 15.000 e Ft,- összeggel. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Iskola 2015. évi 

felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.   

 

Horváth Éva polgármester: Több módosító indítvány is van. Az előterjesztésben benne volt 

az 1.7 soron a Berhidai út 54. tetőszigetelése. Ezt helyreraktuk, hogy végül nem azt kell 

megcsinálni. Én a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság ülésén is, mint 

előterjesztő javasoltam, hogy ehelyett a kosárlabdapálya műanyag borítása történjen meg 8.000 

ezer forint előirányzattal. Ezt én fel fogom tenni szavazásra. Ez egy előterjesztői módosító 

javaslat.  

Két bizottság is javasolta, a Településfejlesztési Bizottság és a Humán Bizottság is, hogy a 

Berhidai út 54. Iskola homlokzatszigetelése 15 millió forinttal készüljön el. Aki ezzel egyetért, 

kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

26/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán és a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely 

szerint az Iskola Berhidai út 54. szám alatti épülete homlokszigetelésére 

15 millió Ft legyen beállítva a költségvetésbe. 
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Horváth Éva polgármester: Én elmondtam ezt a véleményemet, azt hiszem valamelyik 

bizottsági ülésen is, hogy itt a homlokzati dryvitelés hőszigeteléssel kapcsolatban nekem 

gondjaim vannak. Egy vázpaneles épületnél, hogy ezt hogyan tudjuk megoldani… 

 

Dombi Norbert képviselő: Az óvodát is leszigeteltük. 

 

Horváth Éva polgármester: Az óvodának a két végfalát szigeteltük le, és nem pedig az egész 

épületet. Itt pedig az egész épületről szól a történet. Erre egy komolyabb felmérés kell, 

attikafalat, szigeteléseket, párkányokat érint. A 15 millió forint, nem biztos, hogy betakarja. Én 

ezért tartózkodtam. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Én két ok miatt nem támogattam az idei évben az Iskola 

hőszigetelését. Hangsúlyozom, hogy az idei évben, mert fontosnak tartom, hogy jövőre vagy 

ebben a ciklusban mindenképpen el kell végezni. Nyilvánvaló, az is egy panelépület, hogy a 

hőszigetelés segít rajta. Egyrészt borzasztó sok az idén már a beruházás, amit akartam igazából 

tovább szaporítani, mert nem fogjuk tudni elvégezni. Rettenetesen sok, nem kell mindent egy 

évben megcsinálni. A másik pedig, előbbre soroltam, hogy a sportpályák legyenek műanyag 

sportburkolattal ellátva. Ugyanis komoly problémák vannak az iskolai testnevelésórák 

megtartásával. Mert az idén hét osztályban van heti öt testnevelés óra, jövőre már a 8. 

osztályban is lesz. Rettenetesen sok a testnevelés óra. Egyszerre a tornateremben két osztály 

tartja a testnevelés órát, ami azt jelenti, hogy egyik sem tartja rendesen. Így nem sok értelme 

van. Legalább, amikor kicsit jobb idő van, akkor ki tudnak menni és akkor kint a 

sportburkolaton meg tudják tartani. Ezért tartottam ezt fontosabbnak. 

 

Horváth Éva polgármester: Én egyet tudnék érteni, hogy mindkét sportpályát csináljuk meg, 

csak az előirányzott keretet tartom kevésnek. És veszélyesnek tartom, hogyha a Képviselő-

testület megszavazza mindkét sportpályát ezzel a 15 millió forintos kerettel, és az árajánlatok 

alapján kiderül, hogy átlépjük a nettó 15 milliót, rögtön indíthatjuk a közbeszerzést. Ahhoz 

pedig terv kell meg költségvetés. Én ezért voltam bátor javasolni, hogy daraboljuk szét, mert 

akkor megvalósíthatónak tartom. Természetesen felteszem a Pénzügyi Bizottság javaslatát, de 

ezt a 15 millió forintos keretet a két sportpályára kevésnek tartom.  

 

Dombi Norbert képviselő: Én meg azt gondolnám, hogy azért lenne fontosabb megcsináltatni 

a szigetelést, mert az idén teljes villamoshálózat karbantartás lesz. Felújítani fogják a komplett 

villanyrendszert, festeni fogunk, parkettát szeretnénk csiszolni, lakkozni, táblákat is szeretne az 

iskola. És akkor azt gondolnám, hogy egy kosszal ezen a nyáron ezt meg lehetne oldani, 

hőszigeteléssel mindennel együtt. Azért gondolnám, hogy logikusabb lenne így hozzáállni. Az 

iskolai testnevelésre visszatérve igaza van Ferinek, hogy szűkös a tornaterem, de nem hiszem, 

hogy megoldást hozna egy legumizott tornapálya, amire nem fogunk tudni vigyázni, hanem 

akkor sportcsarnokot kell építeni, de az egy másik történet. A vége felé remélem, eljutunk odáig 

a költségvetés tárgyalásánál. Szaladgálni megfelel a mostani pálya, bár nem jó minőségű. Azok 

közül az anyagok közül, amik meg előttünk voltak, egyik sem megfelelő a borításra. A másik 

pedig hangsúlyozom, nem fogunk tudni rá vigyázni, teleszórják rágógumival például.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Igen, ezek az aggályok elhangoztak a bizottsági ülésen is, hogy 

nem tudjuk megóvni, nem tudunk vigyázni a műanyag burkolatra. A tó melletti fitneszeszközök 

alatt a gumi burkolat most már két éve megvan, szabad téren van, teljesen kitéve az időjárásnak, 

mindenkinek, nem történt rongálás. Legyünk kicsit optimistábbak, hogy a zárt iskolaudvaron 

sem lesz rongálás. Ez a sportburkolat kicsit keményebb és masszívabb, mint az itteni rugalmas 

gumialátét. 



 16 

 

Pintér Csaba képviselő: A sportpálya burkolását, sportszakmailag lehet támogatni, de 

egészségügyileg nem tudom támogatni, ezekkel az anyagokkal, amikkel a Településfejlesztési 

Bizottság ülésén találkoztam. Úgy gondolom, hogy ez csak egy tüneti kezelés. Ugyanazt fogjuk 

vele elérni, mint az aszfalttal. Semmivel sem jobb, csak maximum szebb. Tehát teszünk oda 

egy látványt, ugyanakkor ugyanolyan korszerűtlen és ugyanúgy rongálja az ízületeket, mit az 

aszfalt. Ezért nem tudom támogatni. Ha a mai kor követelményeinek megfelelő sportburkolatot, 

kültéri sportburkolatot, akarunk odahelyezni, az jóval drágább, mint 15 millió forint. 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm, akkor itt a drágaságot alátámasztod, hogy ebből a 15 

millió forintból nem jön ki. Csak én azt nem értem Csabi, ne haragudj, amikor hoztam a 

mintákat, te az egyikre azt mondtad, hogy futópálya burkolat. Futópályának nem egészségtelen? 

 

Pintér Csaba képviselő: Annak más az alapja ne haragudj, azt nem aszfaltra teszik! 

 

Farkas László képviselő: Az egyik az, hogy milyen minőségű. Ha ez annyira egészségtelen 

lenne, akkor nem építenék be sorra nyílt területeken a környező települések. Akár Berhidát is 

megnézhetjük, semmi gond nincs velük, az aszfaltnál lágyabb, nem olyan kemény. Az árak 

tekintetében szintén azt mondom, hogy a környező településeket megnézve a 15 millió forint 

elegendő rá. Ki lehet úgy írni a pályázatot, hogy külön-külön, és ha mégsem kerülne ki 15 

millióból, akkor is dönthetünk úgy, hogy az egyiket valósítjuk meg.  

 

Pintér Csaba képviselő: Vitatkoznék az egészségügyi okkal. Ezek a fajta sportpályák útalapra 

készülnek. Na most egy 2 cm-es gumi az nem fog rugalmasságot adni. Meg lehet nézni, hogy 

a műfüves pálya alatt is mi van. Tehát ezt nem tudom támogatni, ezekkel az anyagokkal 

semmiféleképpen. És továbbra is tartom, hogy egészségtelen, és meg is tudom alapozni. 

 

Horváth Éva polgármester: Szerinted ez a két sportpálya mennyi összegből jönne ki? 

 

Pintér Csaba képviselő: Alaphangon véleményem szerint 30 millió forintból.  

 

Horváth Éva polgármester: Én 20-nál megálltam volna.  

 

Pintér Csaba képviselő: Biztos, hogy nem. Megfelelő alépítménnyel nem áll meg 20 millió 

forintban. Ez még egyszer mondom, nem iskolai testnevelésre való. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Köszönöm, hogy a Csaba megerősítette tavalyi illetve tavalyelőtti 

aggályomat, ellenvetéseimet ezzel kapcsolatosan. Én is akkor azt mondtam, hogy amilyen 

anyagok akkor bejöttek az nem éri el a célját, azzal felesleges leburkolni, mert nem megfelelő. 

 

Horváth Éva polgármester: Van a Pénzügyi Bizottságnak egy javaslata, 15 millió forintot 

javasolt, hogy az Iskola mind a két sportpályáját műanyag borítással lássuk el. Aki ezzel a 

javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

27/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint az Iskola mindkét 

sportpályájának műanyag borítására 15 millió Ft legyen beállítva a 

költségvetésbe. 

  

 

Horváth Éva polgármester: Sportpályával kapcsolatban, mint előterjesztő volt nekem egy 

javaslatom, és ebbe a 8 millió forintba talán belefér egy olyan nem egészségtelen burkolat a 

bemutatott anyagok árát ismerve és feltupírozva arra, hogy egészséges legyen. Én csak a 

kosárlabdapályát javasolom 8 millió forint erejéig. Aki egyetért, hogy csak a kosárlabdapályát, 

mindennek megfelelő, egészséges anyaggal burkoljuk le, kérem, szavazzon! 

 

Pintér Csaba képviselő: Előtte egyet kérdezhetek? A fönti nagyiskola tornatermében a 

burkolat az mikor lett utoljára cserélve? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Pár éve. 2000 körül. 5-6 éve. 

 

Horváth Éva polgármester: Tehát aki egyetért a 8 millió Ft kosárlabdapálya udvari műanyag 

borításával, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot, hogy az 

Iskola kosárlabdapálya udvari műanyag borítására 8 millió Ft legyen beállítva a 

költségvetésbe. 

 

Horváth Éva polgármester: Volt még egy javaslata a Településfejlesztési Bizottságnak. Az 

ebédlő tervezése benne van a költségvetésben, azt nem kifogásolta senki sem. A 

Településfejlesztési Bizottságnak az a javaslata, hogy ezt kivitelezzük még az idén. Mielőtt 

szavaznánk, hozzátenném, hogy nem véletlenül maradt ki a kivitelezés ebből az 

előterjesztésből. Itt tervezési, engedélyezési munka van, és augusztus elsején fejeződik be a 

napközis tábor. Ha a Képviselő-testület úgyis dönt, hogy csináljuk meg az idén, azért 3 hét alatt 

nem valószínű, hogy ezt olyan minőségben meg lehet valósítani, ahogyan kell. Ezért próbáltam 

lebeszélni a bizottságot a kivitelezésről, de van egy javaslat. Természetesen megszavaztatom, 

hogy 5 millió forintot irányozzunk elő a Hősök terei konyha-ebédlő átalakításának ez évi 

kivitelezésére. 

 

Farkas László képviselő: Ebben a berendezés is benne van? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Én elmondom, hogy az időre hivatkozni nem teljesen 

megalapozott, mert ha véget ért a napközis tábor, július végén véget ér, szeptember 1-ig, attól 

még a tantestület nyugodtan ülésezhet az irodában. Kerek egy hónap van, ami azt jelenti, hogy 

abba bele kell férni. Ez nem olyan nagy munka! Úgy írjuk ki a pályáztatást, hogy csinálják meg 

egy hónap alatt. 
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Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság ezt javasolja, aki egyetért ezzel, 

hogy az ebédlő kialakítása a Hősök tere 1-ben idén valósuljon meg 5 millió Ft-ért, kérem, 

szavazzon! 

 

A képviselő-testület 5 igen, 2 nem szavazattal elfogadta azt a javaslatot, hogy 5 millió forintot 

irányozzon elő a Hősök terei konyha-ebédlő átalakításának ez évi kivitelezésére. 

 

Horváth Éva polgármester: Több módosító javaslat nem volt az iskola felhalmozásaiban. 

Felsorolnám és az egészet egyben megszavaztatnám.  

-Iskola kisértékű tárgyi eszköz 1.600 ezer forint 

-Berhidai út 54. belső világítás felújítási tervmódosítás 250 ezer forint 

-Berhidai út 54. belső világítás felújítás 50 millió forint 

-Műszaki ellenőrzés a világításra 350 ezer forint 

-Berhidai út 54. épület előtti terület és lépcső tervezés 300 ezer forint 

-Berhidai út 54. előtte  területrendezés és lépcső kivitelezés 12.000 ezer forint 

-Kosárlabda pálya műanyag borítás 8.000 ezer forint 

-Hősök tere 1. konyha és ebédlő átalakításának tervezése 500 ezer forint 

-Hősök tere 1. konyha és ebédlő átalakításának kivitelezése 5.000 ezer forint 

-Berhidai út 54. Gondozási Központ helyiségeinek hasznosítására tervezés 500 ezer forint 

-Berhidai út 54. 2 db tanulói WC-blokk felújítása 2.000 forint 

-Hősök tere 1. 2 db tanulói WC-blokk felújítása 2.000 forint 

-Garanciális visszatartás előtető 190 ezer forint 

-Garanciális visszatartás a kandeláberekre 96 ezer forint 

-Garanciális visszatartás a Hősök tere 1. nyílászáró hőszigetelés csere 249 ezer forint 

-Garanciális visszatartás Hősök tere 1. burkolatcsere 41 ezer forint 

-Garanciális visszatartás Hősök tere 1. sportpadló 162 ezer forint. 

 

Aki az Iskola beruházási tábláját, aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

28/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Iskola 

felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Felújítás  ezer Ft 

Berhidai út 54. belső világítás felújítási 

tervmódosítás 250 

Berhidai út 54. belső világítás felújítás  50000 

Műszaki ellenőrzés a világításra 300 

Berhidai út 54. ép. előtti terület és lépcső tervezés 300 

Berhidai út 54. előtt  területrendezés és lépcső 

kivitelezés 12000 

Kosárlabda pálya műanyag borítás 8000 

Berhidai út 54. 2 db tanulói WC-blokk felújítása 2000 

Hősök tere 1. 2 db tanulói WC-blokk felújítása 2000 
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Garanciális visszatartás előtető 190 

Garanciális visszatartás Hősök tere 

homlokzatszigetelés és nyílászáró csere 249 

Garanciális visszatartás Hősök tere 1. burkolatcsere 41 

Garanciális visszatartás Hősök tere 1. sportpadló 162 

Beruházás  

kis értékű tárgyi eszköz 1600 

Hősök tere 1. konyha és ebédlő átalakításának 

tervezése 500 

Hősök tere 1. konyha és ebédlő átalakításának 

kivitelezése 5000 

Berhidai út 54. Gondozási Központ helyiségeinek 

hasznosítására tervezés 500 

Garanciális visszatartás a kandeláberekre 96 

Összesen: 83188 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Szakály Ferencné pénzügyi főelőadó: Az Iskola személyi juttatása 897 ezer forint, a járulék 

242 ezer forint. 

 

 

15. Közösségi Ház és Könyvtár  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár 2015. évi működési kiadásait azzal a 

módosítással, hogy a személyi kiadásoknál egy fő 4 órás helyett 6 órásra legyen beépítve, 

valamint 1 fő 12.200,- Ft-os vasúti bérlete is legyen beépítve.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár 2015. évi működési kiadásait 

azzal a módosítással, hogy a személyi kiadásoknál egy fő 4 órás helyett 6 órásra legyen 

beépítve, valamint 1 fő 12.200,- Ft-os vasúti bérlete is legyen beépítve.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja az egyik munkavállaló Pétfürdő-Veszprém vasúti útvonalon történő bejárásának 

megtérítését, valamint hogy a Közösségi Ház és Könyvtár Személyi kiadásainál az 1 fő 4 órában 

foglalkoztatott munkavállaló 6 órás legyen.  

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár 

2015. évi működési kiadásait.   

 

Szakály Ferencné pénzügyi főelőadó: Nagyon jó, hogy tegnap előjött, hogy át kell 

számolnunk a jutalmat. Ugyanis így vettük észre, és ez az én bűnöm, hogy a Közösségi Háznál 

egy 4 órás munkavállalónak a bére kimaradt. Ezért elnézést kérek, ez plusz 668 ezer forintot 

jelent a Közösségi Háznál. A járuléknál pedig 173 ezer forintot. 



 20 

 

Horváth Éva polgármester: Az hibázik, aki dolgozik, ezt tudomásul vesszük. Kérném szépen 

mindezek ismeretében a Közösségi Ház 2.5 szeres jutalma mennyi plusz jelent? 

 

Szakály Ferencné pénzügyi főelőadó: 1.430 ezer a jutalom, a járulék pedig 386 ezer forint. 

Így összességében a személyi juttatásokat 2.511 ezer forinttal, a járulékokat pedig 650 ezer 

forinttal emelnénk.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a közösségi ház működési kiadásait elfogadja ezekkel a 

módosításokkal 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

29/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

15. számú részletező tábla alapján elfogadja a Közösségi Ház és Könyvtár 

költségvetés tervezetét 7.547 ezer Ft bevétellel és 80.303 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Közösségi Ház és Könyvtár” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Közösségi Ház felhalmozási kiadásai. Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy a 3.2 pont, a Központi fűtés felújítás és a 3.3 pont, a Központi fűtés 

felújítás műszaki ellenőrzése kerüljön ki a munkaanyagból.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 3.11 pont, a 

Csapadékvíz csatorna felújítás 5 millió Ft helyett 8 millió Ft-tal legyen beállítva.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár 

2015. évi felhalmozási kiadásait az elfogadott módosításokkal.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 3.11 pont, a Csapadékvíz csatorna felújítás 5 millió 

Ft helyett 8 millió Ft-tal legyen beállítva.  

A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Közösségi Ház 

és Könyvtár 2015. évi felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 

tartózkodás mellett javasolja, hogy a 3.11 ponton lévő Csapadékvíz csatorna felújítás az 

előirányzott 5.000 e Ft helyett 8.000 e Ft-tal legyen beállítva.  
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A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és 

Könyvtár 2015. évi felhalmozási kiadásait az elfogadott módosításokkal.   

 

Horváth Éva polgármester: Több módosító indítvány hangzott el. A Humán Bizottság 

javasolja, hogy a központi fűtés felújítása az idén ne valósuljon meg. A 13.200 ezer forintos 

keretet húzzuk ki a táblából. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezzel kapcsolatban szeretnék megjegyzést tenni. A bizottság javasolta, 

de másik két bizottság nem fogadta ezt el. Én meg szeretném indokolni, hogy miért lenne ez 

célszerű, hogy az idén kikerüljön. Azért mert a központi fűtésnek a tervezése az úgy történt, 

hogy a régi nyílászárók hő-átbocsátási tényezőit vették figyelembe. Tavaly mikor bejártuk a 

nyílászáró csere alkalmával ezeket a dolgokat, akkor lehetett látni, hogy ez a nyílászáró 

rendszer nagyon ramaty állapotban vannak. Arra akarok kilyukadni, hogy ahhoz, hogy a 

megfelelő központi fűtés rendszert lehessen kialakítani, illetve lehessen módosítani, először 

mindenképpen a nyílászárók cseréjére lenne szükség. A másik indok pedig az, hogy egyelőre a 

távfűtéssel is vannak kérdéses dolgok, nem tudjuk mi lesz a megoldás, én ezzel várnék jövő 

évig. A logikai és a műszaki sorrendet is jó lenne betartani. 

 

Horváth Éva polgármester: Én meg pontosan azt mondom, hogy ez a terv elkészült. Az 

ablakokkal kapcsolatban én meginogtam, mert akkor is felmerült, hogy lehetne-e ezeket az 

ablakokat úgy felújítani, hogy ne kelljen ezt a rengeteg sok ablakot kicserélni. Én akkor azt 

mondtam, hogy ki kell cserélni. Az Orvosi Rendelő nyílászáró felújításai bebizonyították, hogy 

igenis lehet egy meglévő faszerkezetű ablakrendszert úgy felújítani, hogy ne kerüljön sor a 

cserére. Tehát revidiálom a 2013-as véleményemet ezzel kapcsolatban. A központi fűtés 

rendszerrel kapcsolatban pedig az a véleményem, hogy teljesen mindegy, hogy milyen a 

hőhordozó és honnan jön. Ha ki van építve egy épületen belül egy rendszer, teljesen mindegy, 

hogy távfűtési hálózatról jön, vagy pedig egyedi kazánról, mert ugyanazt a rendszert 

keringetjük. Az, hogy más hőközpont lesz, más energiahordozóval az nem befolyásolja. Én 

ezért szeretném, ha ez az idén megvalósulna. Ezt a csőregiszteres szörnyűséges központi fűtés 

rendszert, ami gőzmozdony gyanánt nem fűti az épületet, én igenis kicserélném, megérdemelné 

ez a ház. 

 

Dombi Norbert képviselő: Itt amit a végén mondtál, az teljesen jogos, megérdemelné a ház. 

Itt a képviselők között ezen a téren nincs is vita. A „hogyan”-ban és a „mikor”-ban van kérdés. 

Ezt miért nem tudjuk megint úgy megcsinálni, hogy bezárjuk a házat és megcsinálunk mindent 

egy kosszal egyszerre? Ablakokat, fűtést, szigetelést, mindent. Azért gondolom, hogy az idén 

ezt hagyjuk ki. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen jól mondja a Norbi, a cserével mindannyian egyetértünk.  

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottságnak van egy javaslata, kerüljön ki a központi 

fűtés felújítása a Közösségi Ház költségvetéséből. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta azt a 

javaslatot, hogy a Közösségi Ház költségvetéséből a központi fűtés felújítása kerüljön ki. 

 

Horváth Éva polgármester: Logikusan következik, ha nem kivitelezünk, akkor a műszaki 

ellenőrzés is kimarad. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 
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A képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta azt a javaslatot, hogy 

a Közösségi Ház költségvetéséből a központi fűtés felújítás műszaki ellenőrzése kerüljön ki. 

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy módosító javaslata, mind a három bizottságnak, hogy a 

Csapadékvíz csatorna felújítás az előirányzott 5.000 e Ft helyett 8.000 e Ft-tal legyen beállítva. 

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta azt a javaslatot, hogy a Közösségi 

Ház költségvetésébe a Csapadékvíz csatorna felújítás az előirányzott 5.000 e Ft helyett 8.000 

e Ft-tal legyen beállítva. 

 

Horváth Éva polgármester: Felteszem szavazásra a Közösségi Ház és Könyvtár módosított 

felhalmozási kiadásait, mely a következőek szerint alakul: 

- Kisértékű tárgyi eszköz 1.500 ezer forint 

- Közösségi televízió rendszer kiépítése 5.000 ezer forint 

-EON hálózatra való csatlakozás tervezés, engedélyeztetés 500 ezer forint 

-EON hálózatra való csatlakozás kivitelezés 4.000 ezer forint 

- Villamoshálózat tervezés-felújítás tervezés előcsarnok, színházterem, alagsor 820 ezer forint 

- Villamoshálózat felújítás kivitelezés 14.200 ezer forint 

- Villamos munkák műszaki ellenőrzése 760 ezer forint 

- Csapadékcsatorna felülvizsgálata 500 ezer forint 

- Csapadék elvezetés felújítása 8.000 ezer forint 

- Rendezvénycsatlakozó átalakítás 300 ezer forint 

- Garanciális visszatartás színházterem padlócsere 134 ezer forint 

- Garanciális visszatartás elektromos hálózat álmennyezetre 605 ezer forint 

- Visszatartás villámvédelemre 77 ezer forint. 

 

Aki a Közösségi Ház ezen beruházási táblájával egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

30/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közösségi 

Ház és Könyvtár felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Felújítás ezer Ft 

Villamos hálózat felújítás tervezés 820 

Villamos hálózat felújítás kivitelezés 14200 

Villamos munkák műszaki ellenőrzése 760 

Csapadékvíz csatorna felülvizsgálat 500 

Csapadékvíz elvezetés 8000 

Rendezvénycsatlakozó átalakítás 300 

Garanciális visszatartás színházterem padlócsere 134 

Garanciális visszatartás elektromos hálózat, 

álmennyezet 605 

Beruházás  

Kisértékű tárgyi eszköz 1500 
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Közösségi televízió rendszer kiépítése (UPC) 5000 

E.on hálózatra csatlakozás tervezés, engedélyezés 500 

E.on hálózatra csatlakozás kivitelezés 4000 

Garanciális visszatartás villámvédelem 77 

Összesen: 36396 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

1. Polgármesteri Hivatal 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal 2015. évi működési költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek hogy a megnövekedett beruházási 

felújítási feladatok ellátására, némely kiemelt projektnél pályázat útján külső bonyolítókat 

alkalmazzon műszaki kivitelezés lebonyolítására. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal 2015. 

évi működési költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal 2015. évi működési költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Kérném szépen a jutalomkeretet és a járulékot! 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: A személyi juttatások 3.280 ezer forinttal emelkednek 

és a járulékok 886 ezer forinttal. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a tájékoztatással a Polgármesteri Hivatal működési 

költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

31/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

1. számú részletező tábla alapján elfogadja a Polgármesteri Hivatal 

költségvetés tervezetét 508 ezer Ft bevétellel és 126.423 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Polgármesteri Hivatal” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

2. Állategészségügy 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Állategészségügy költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal javasolja a Polgármesteri Hivatalnak, hogy 2 db rókacsapdát szerezzen be 50 ezer 

forint összegben és rakják ki a település megfelelő pontjain, kóbor rókák befogására.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Állategészségügy 

költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Állategészségügy költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

32/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

2. számú részletező tábla alapján elfogadja az Állategészségügy 

költségvetés tervezetét 30 ezer Ft bevétellel és 1.334 ezer Ft kiadással. 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az "Állategészségügy” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a Településfejlesztési Bizottság javaslatával, hogy a 

Polgármesteri Hivatal az állategészségügyi feladatainak szerezzen be 2 db rókacsapdát, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

33/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy a Polgármesteri Hivatal az önkormányzat állategészségügyi 

feladatainak ellátásához szerezzen be 2 db rókacsapdát. 

 

 

3. Közvilágítás 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Közvilágítás költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Közvilágítás költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Közvilágítás költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

34/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

3. számú részletező tábla alapján elfogadja a Közvilágítás költségvetés 

tervezetét 0 Ft bevétellel és 11.303 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Közvilágítás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4. Köztemető üzemeltetés 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a Köztemető üzemeltetés költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Köztemető üzemeltetés költségvetését.   
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztemető üzemeltetés költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

35/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

4. számú részletező tábla alapján elfogadja a Köztemető költségvetés 

tervezetét 1.200 ezer Ft bevétellel és 10.262 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Köztemető” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5. Köztisztasági tevékenység 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra a Köztisztasági tevékenység költségvetését. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Köztisztasági tevékenység költségvetését. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztisztasági tevékenység költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

36/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

5. számú részletező tábla alapján elfogadja a Köztisztasági tevékenység 

költségvetés tervezetét 0 Ft bevétellel és 12.048 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  
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Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Köztisztasági tevékenység” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

6. Parkfenntartás 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra a Parkfenntartás tevékenység költségvetését. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Parkfenntartás tevékenység költségvetését. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a Parkfenntartás tevékenység költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

37/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

6. számú részletező tábla alapján elfogadja a Parkfenntartás költségvetés 

tervezetét 0 Ft bevétellel és 40.721 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Parkfenntartás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

7. Községgazdálkodás 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás költségvetését. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás költségvetését. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás költségvetését. 
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Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

38/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

7. számú részletező tábla alapján elfogadja a Községgazdálkodás 

költségvetés tervezetét 18.163 ezer Ft bevétellel és 26.011 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Községgazdálkodás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

8. Strand és Tó üzemeltetés 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a Strand és Tó üzemeltetés költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Strand és Tó üzemeltetés költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a Strand és Tó üzemeltetés költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

39/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

8. számú részletező tábla alapján elfogadja a Strand és tó üzemeltetés 

költségvetés tervezetét 0 Ft bevétellel és 2.222 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Strand és tó üzemeltetés” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

9. Utak, hidak 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Utak, hidak költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Utak, hidak költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Utak, hidak költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

40/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

9. számú részletező tábla alapján elfogadja az Utak, Hidak költségvetés 

tervezetét 0 Ft bevétellel és 5.080 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az "Utak, hidak” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

10. Felszíni vízelvezetés 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

41/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

10. számú részletező tábla alapján elfogadja a Felszíni vízelvezetés 

költségvetés tervezetét 0 Ft bevétellel és 5.770 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Felszíni vízelvezetés” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

11. Orvosi Rendelő 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

42/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

11. számú részletező tábla alapján elfogadja az Orvosi Rendelő 

költségvetés tervezetét 1.905 ezer Ft bevétellel és 5.172 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az "Orvosi Rendelő” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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12. Szakfeladatra nem sorolható feladatok 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja Szakfeladatra nem sorolható feladatok költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja Szakfeladatra nem sorolható feladatok költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja Szakfeladatra nem sorolható feladatok költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Azt hiszem, hogy valamiről elfelejtkeztünk. A személyi 

juttatások második sora üres. Ez lenne a polgármesternek a jutalma, és nem állított be - 

szerényen - magának jutalmat. Én javasolom, hogy ez a jutalom sor ugyanolyan mértékben 

kerüljön kitöltésre, mint az összes többi jutalmazásra vonatkozó sor. Tehát az alapilletmény 2.5 

szerese. 

 

Horváth Éva polgármester: Én tisztelettel megköszönöm képviselő úrnak a szándékát, de 

egyrészt a határozat nem vonatkozik rám, mert én nem vagyok az intézmény dolgozója. A 

szakfeladatra nem sorolható feladat, az nem intézmény, tehát automatikusan nem vonatkozik 

rám. A másik pedig én úgy gondolom, ha a Képviselő-testület év közben úgy gondolja, hogy a 

polgármesternek akar jutalmat adni, bármikor behozhatja. Ne kössünk le pénzt, ha majd a 

testület úgy gondolja, akkor igen. Tavaly novemberben gondolta úgy, akkor kezdeményezte. 

Bármikor előterjesztheti, és majd eldönti a Képviselő-testület a jutalmazást, és annak mértékét. 

Nagyon kínos dolog, hogy be van állítva és félévkor, mikor a szememre vetik, hogy minden 

dolgozó megkapta-e a jutalmat, képviselőknek eszük ágában sincs dönteni a polgármesternek a 

jutalmáról. Kerüljük el ezeket. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Akkor is az a logikus, ha a polgármester jutalomkeretét is 

beállítjuk az éves költségvetésbe. Én javaslom, hogy ugyanolyan mértékben legyen beállítva a 

jutalom. 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm, én ezt felteszem szavazásra, de tisztelettel kérem a 

képviselőket, hogy tartsák tiszteletben azt a szándékot, hogy ott ki van húzva az a rubrika. Tehát 

van Miskolczi képviselő úrnak egy javaslata, hogy a jutalom sor legyen kitöltve a meghatározott 

2.5-szeresre. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 2 igen, 1 nem szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

43/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – a 

polgármester nemleges kérésére is figyelemmel – nem fogadta el 

Miskolczi Ferenc képviselő javaslatát, mely szerint a szakfeladatra nem 

sorolható önkormányzati feladatok költségvetésébe a polgármester 

jutalmazására illetményének 2,5 szerese legyen beállítva.  
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Horváth Éva polgármester: Aki a szakfeladatra nem sorolható feladatok költségvetését 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

44/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

12. számú részletező tábla alapján elfogadja a Szakfeladatra nem sorolható 

feladatok költségvetés tervezetét 10.000 ezer Ft bevétellel és 37.250 ezer 

Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Szakfeladatra nem sorolható feladatok” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

II. Átadott pénzeszközök 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy a 6. sorra a Civil szervezetek támogatására 14.084 ezer Ft helyett 

20 millió Ft legyen beállítva. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök 

költségvetését az elfogadott módosítással.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 6. sorra a Civil szervezetek támogatására 14.084 ezer 

Ft helyett 20 millió Ft legyen beállítva. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök 

költségvetését az elfogadott módosítással.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Kérjük meg a televízió előtt, hogy az eredeti módosítást tevők 

mondjanak pár szót, mivel elég jelentős a változás. 

 

Dombi Norbert képviselő: Vannak új egyesületeink is, az egyikben 60 pétfürdői kisgyerek 

táncol, éppen itt vannak a szomszédban. Ők is nyilván számítanak támogatásra. Ott voltak a 

Civil fórumon és el is mondták ezt. Ez a kisebbik tétel, ilyen téren. Ugyanakkor mindenki tudja, 

hogy a PMTE Tekeszakosztálya feljutott a Szuperligába, ami miatt az országban nemcsak a 
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megyében kell neki utaznia, hanem az ország legtávolabbi pontjaira is, és ez rettenetesen sok 

pénzbe kerül. Tehát a Humán Bizottság szeretné támogatni a PMTE Tekeszakosztályát is 

annyival, hogy ehhez is hozzájárul. Ugyanakkor lesznek olyan problémák a PMTE-nél, mint 

másutt, hogy nem lesz náluk melegvíz, és meg kell oldaniuk a távfűtést és meg kell oldaniuk a 

villany betáplálást is, mert ezek az infrastruktúrák elzáródnak az év végére és ezt meg kell 

oldani. Ezért kéri a Humán Bizottság, hogy ezt az egyszerű módját válassza a Képviselő-

testület, hogy ezt az egyesület meg tudja oldani. 

 

Horváth Éva polgármester: Felteszem szavazásra a Humán Bizottság és a Településfejlesztési 

Bizottság javaslatát. Aki egyetért azzal, hogy a Civil szervezetek bizottsági támogatási sorát 20 

millió forintra módosítsuk, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot, 

hogy az Átadott pénzeszközök 6. során a civil szervezetek támogatása, bizottsági hatáskör 

költségvetése 20.000 ezer Ft legyen. 

 

Horváth Éva polgármester: Más módosító indítvány nem volt, aki ezzel a módosítással az 

átadott pénzeszközök költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

45/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

„II. átadott pénzeszközök 2015. évi költségvetése” részletező tábla alapján 

az átadott pénzeszközök költségvetés tervezetét 37.316 ezer Ft kiadással 

elfogadja. 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az "Átadott pénzeszközök” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ha ez a februári rendes Képviselő-testületi ülésen elfogadásra 

kerül, akkor tisztelettel megkérjük a Pétfürdői Krónika újság szerkesztőit, hogy ezt jelentessük 

meg, mert itt nevesítve vannak azok a pénzek, amiket átadunk más szervezeteknek.  

 

 

III. Szociálpolitikai juttatások  

 

Horváth Éva polgármester: Mielőtt a bizottságok véleményét kikérném, ami nem volt sok 

észrevétellel teli, elmondanám a televízió nézőknek, hogy március 1-től életbe lép a szociális 

törvény módosítása. Ennek megfelelően február végén nekünk új helyi szociális rendeletet kell 

alkotnunk, így a támogatási formák jelentős része vagy megszűnik, vagy átalakul, vagy 
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máshova kerül. Itt ebben a költségvetésben, mi mind a Polgármesteri Hivatal mind az 

Önkormányzat hatáskörében lévő, illetve majd leendő ellátásait úgy próbáltuk megfogalmazni, 

hogy azokra a célokra, amikre idáig szociális ellátást kaptak az emberek és kérhettek 

támogatást, az ne csorbuljon a jövőben sem, csak lehet, hogy más lesz a neve. Ennek 

megfelelően tulajdonképpen összegszerűségében a tavalyi ellátásokhoz képest nem változott a 

végeredmény. Az lehet, hogy ez a tábla a féléves módosításkor változni fog, az egy dolog, de 

azok az ellátások, amik maradnak itt Pétfürdőn a továbbiakban is - szándékunk szerint, de még 

rendelet nélkül - élni fognak. Bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások költségvetésének Önkormányzat tábláját.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások 

költségvetésének Polgármesteri Hivatal tábláját.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások költségvetésének 1.) 

Önkormányzat pontját.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások 

költségvetésének 2.) Polgármesteri Hivatal pontját.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások költségvetésének Önkormányzat tábláját.  

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások 

költségvetésének Polgármesteri Hivatal tábláját.  

 

Horváth Éva polgármester: Felteszem szavazásra az Önkormányzat szociálpolitikai 

juttatásait. Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai 

juttatások 2015. évi – önkormányzat – költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Felteszem szavazásra a Polgármesteri Hivatal szociálpolitikai 

juttatásait. Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai 

juttatások 2015. évi – polgármesteri hivatal – költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

46/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

„III. szociálpolitikai juttatások 2015. évi költségvetése” részletező táblák 

alapján a szociálpolitikai juttatások költségvetési tervezetét az alábbiak 

szerint fogadja el:  
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1.) Önkormányzat:                   0        Ft bevétel 

                      65.358 ezer Ft kiadás 

  

2.) Polgármesteri Hivatal: 4.770 ezer Ft bevétel 

               8.150 ezer Ft kiadás 

     

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Szociálpolitikai juttatások” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

V. Felhalmozási kiadások 

 

5. Polgármesteri Hivatal 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal 2015. évi felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal felhalmozási kiadásait. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság a Polgármesteri Hivatal 

Felhalmozási kiadások 5.5. során lévő Új Polgármesteri Hivatal klimatizálása kapcsán 4 igen, 

egyhangú szavazattal javasolja, hogy a testületi ülésen a klimatizálás költségvetése kerüljön 

ismertetésre.  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 

Polgármesteri Hivatal felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyzőasszony hozta a klimatizálással kapcsolatban várható 

további kiadásokat. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: A II. ütemnek a költségvetéséről van szó, mert az még nincs a 

költségvetésben, arról még nem volt döntés. Most kaptam meg – mielőtt ide jöttem– e-mailben 

az átdolgozott költségvetést. A DAIKIN 8 százalékot emelt az anyagárakon, amivel be lehet 

fejezni, ezért át kellett dolgozni. Körülbelül ahhoz hasonlóan, ami volt az eredeti ajánlatuk. A 

kettes ütemnél lenne eszerint nettó 15.639.200 forint, durván bruttó 20 millió forint. De ez 

közbeszerzés lesz. 

 

Horváth Éva polgármester: Nagy Zsolt képviselőt kérdezem, mivel a Pénzügyi Bizottságon 

te vetetted föl, várható ez a költség, javasolod, hogy építsük be a költségvetésbe? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Visszakérdezek. Amit most jegyzőasszony elmondott, ezt kellene 

beépíteni a költségvetésbe? 
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Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Igen. A tényleges majd az lesz, ami a közbeszerzésben szerepelni 

fog. Ez a II. ütem, ezt kell bedolgozni, ez plusz. Az I. ütem, az tavaly megvolt, de az benne van, 

mint feladattal terhelt. Február elején megvolt az átvétel, szólt a műszaki ellenőr nekem 

telefonon reggel, hogy ő már átvette. Ez műszaki ellenőrzés nélkül van, azért mondtam, hogy 

durván bruttó 20 millió forint lesz. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Javasolom, hogy fogadjuk el. 

 

Horváth Éva polgármester: Elhangzott egy javaslat, hogy az 5.5. pontbeli, a Polgármesteri 

Hivatal klimatizálása, kivitelezést emeljük meg 20 millió forinttal. A végeredmény előirányzat 

29.411 millió forint lenne. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ennyibe fog kerülni a teljes klíma? 30 millió forintba? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Igen, ÁFA-val együtt. Eleve drágult az anyagár, meg hiányzott 

belőle – azt már tavaly is mondtam – egy 1,5 millió forintos tétel, amire a tervező nyilatkozott 

is. Egy nettó 1,5 milliós eszköz, ami a kommunikációt biztosítja a rendszerrel.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem sok ez? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: A közbeszerzésnél kiderül, hogy mennyi lesz! Tehát ez 

mindenhogyan közbeszerzés. Nem feltétlenül nekik kell befejezni, csak a DAIKIN rendszerrel. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem is az, hogy ki fejezi be, hanem családi házat építenek 30 millió 

forintból. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Polgármester asszony ezt mondta tavaly. 

 

Dombi Norbert képviselő: Én szeretném, hogy legyen klíma, nehogy valaki azt gondolja nem, 

mert az szükséges, kell, de 30 millió forint, az rettenetesen sok.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A 20 millió forintnak az ÁFA-ja is sok, a bruttó is sok lesz. Azért tűnik 

soknak a 29 millió forint, mert ez már bruttó. 

 

Dombi Norbert képviselő: Szavazhatunk, csak most egy kicsit megállt a vérkeringésem. 

 

Horváth Éva polgármester: Elveimmel ellentétben én ezt meg fogom szavazni. Volt egy 

javaslat, hogy a Polgármesteri Hivatal klímatizálását 20 millió forinttal emeljük meg. Így a 

végösszeg 29.411 ezer forint lesz. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot, hogy a 

Polgármesteri Hivatal klimatizálás költségeit 20 millió forinttal megemeli. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a módosítással a Polgármesteri Hivatal beruházási 

tábláját elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

47/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Polgármesteri Hivatal felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszköz 2750 

Új Polgármesteri Hivatal kivitelezése 99614 

Polgármesteri Hivatal berendezése 19238 

Új Polgármesteri Hivatal műszaki ellenőrzése 686 

Új Polgármesteri Hivatal klimatizálása (tervezés, 

műszaki ell., kivitelezés) 29411 

  Új Polgármesteri Hivatal telefon, internet    

csatlakozás, számítógép hálózat 1000 

Felújítás  

meglévő épület 2 db wc-blokk felújítás 800 

Összesen: 153499 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

6. Temető 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Temető felhalmozási kiadásait. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 6.2. pontba kerüljön be a Ravatalozótól vízelvezetés 

megoldása 1.000 ezer forint összeggel.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Temető felhalmozási 

kiadásait. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen egyhangú szavazattal 

javasolja, hogy a Temető felhalmozási kiadásai egészüljenek ki egy 6.2. sorral, a Ravatalozótól 

vízelvezetés megoldására1.000 ezer forinttal. 

A Pénzügyi Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Temető 

felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Módosító indítvány hangzott el 2 bizottság részéről is. Aki 

egyetért azzal, hogy a vízelvezetésre 1.000 ezer forintot állítsunk be, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a Temető 

felhalmozási kiadásai új 6.2 sorral egészüljön ki, a ravatalozótól vízelvezetés megoldására 

1.000 ezer forinttal. 
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Horváth Éva polgármester: Aki a módosított határozati javaslattal egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

48/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Temető 

felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 300 

    Vízelvezetés 1000 

Összesen: 1300 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

7. Községgazdálkodás 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy a 7.4 sor, a Lakás felújítás Liszt F. utca 31. kerüljön ki a 

munkaanyagból. Ezzel egyidejűleg javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Liszt Ferenc utca 

31. szám alatti önkormányzati lakást értékesítse.   

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a Bocskai u. 47. szám 

alatti lakás felújítására 1.000 ezer Ft helyett 500 ezer Ft legyen beállítva a költségvetésbe.  

A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy a 7.6. sorra, 

Garázstelep tervezésre legyen beállítva 3.000 ezer Ft.  

 A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás 

felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6, igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy a 7.4 sor, a Lakás felújítás Liszt F. u. 31. 

kerüljön ki a munkaanyagból. Ezzel egyidejűleg javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Liszt 

Ferenc utca 31. szám alatti önkormányzati lakást értékesítse.   

A Bizottság 4 igen, 3 nem szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a Bocskai u. 47. szám alatti 

lakás felújítására 1.000 ezer Ft helyett 500 ezer Ft legyen beállítva a költségvetésbe.  

A Bizottság 6 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy a 7.6. 

sorra, Garázstelep tervezésre legyen beállítva 3.000 ezer Ft.  

 A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 

Községgazdálkodás felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.   
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy a 7.4 sor, a Lakás felújítás Liszt Ferenc utca 31. kerüljön ki a 

munkaanyagból. Ezzel egyidejűleg javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Liszt Ferenc utca 

31. szám alatti önkormányzati lakást értékesítse.   

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a Bocskai u. 47. 

szám alatti lakás felújítására 1.000 ezer Ft helyett 500 ezer Ft legyen beállítva a költségvetésbe.  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 7.6. sorra, 

Garázstelep tervezésre legyen beállítva 3.000 ezer Ft 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás 

felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.   

 

 

18.15. órakor Miskolczi Ferenc kiment a teremből.  

A képviselők száma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Három javaslat hangzott el mindhárom bizottság részéről. 7.4. 

sor, a Lakás felújítás Liszt Ferenc utca 31. kerüljön ki a munkaanyagból, ezzel egyidejűleg 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Liszt Ferenc utca 31. szám alatti önkormányzati lakást 

értékesítse.  Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 6 igen egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a Liszt Ferenc 

utca 31. szám alatti önkormányzati lakás felújítása kerüljön ki a Községgazdálkodás 

költségvetéséből.  

 

 

18.17. órakor Miskolczi Ferenc visszajött a terembe.  

A képviselők száma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslat hangzott el, hogy a Bocskai u. 47. szám alatti lakás 

felújítására 1.000 ezer Ft helyett 500 ezer Ft legyen beállítva a költségvetésbe.  

 

A képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a Bocskai u. 47. 

szám alatti lakás felújítására 1.000 ezer Ft helyett 500 ezer Ft legyen beállítva a 

Községgazdálkodás költségvetésébe. 

 

Horváth Éva polgármester: Három javaslat hangzott el, hogy a 7.6. sorra, Garázstelep 

tervezésre legyen beállítva 3.000 ezer Ft. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a 

Községgazdálkodás költségvetésébe új 7.6. sorra Garázstelep tervezésre legyen beállítva 3.000 

ezer Ft. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a módosított határozati javaslattal egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

49/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Községgazdálkodás felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszköz 200 

    Térfigyelő kamerarendszer kivitelezés 41000 

    Térfigyelő kamerarendszer szakértés, műszaki 

ellenőrzés 1092 

Garázstelep tervezés, engedélyezés, 

területmegosztás 3000 

Felújítás  

Lakásfelújítás, Bocskai u. 47. 500 

Összesen: 45792 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság megfogalmazott egy határozati javaslatot, 

hogy a Képviselő-testület Liszt Ferenc utca 31. 4/15. szám alatti önkormányzati lakást 

értékesítse.  Felkéri a polgármestert, hogy az értékesítés módjával kapcsolatos előterjesztést a 

február 26-i Képviselő-testületi ülésre terjessze elő. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

50/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy tulajdonában álló Liszt Ferenc utca 31. 4/15. szám alatti 

lakásingatlant értékesíti. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy az értékesítés módjára vonatkozó 

előterjesztést a Képviselő-testület 2015. február 26-i ülésére készítse el. 

 

Határidő: 2015. február 26. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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8. Felszíni vízelvezetés 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

51/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Felszíni 

vízelvezetés felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Vízkár elhárítási terv 1000 

Felszini vízelvezetés (Hősök tere 7.) 500 

Áteresz meghosszabbítása (Berhidai út-Iskola u. 

csomópont) tervezés, engedélyezés, kivitelezés 1000 

Bőhm F. u. csapadékcsatorna hálózat bővítése, 

tervezés, engedélyezés 400 

Bőhm F. u. csapadékcsatorna kivitelezése 4000 

Bőhm F. u. csapadékcsatorna műszaki ellenőrzés 200 

Felújítás  

Garanciális visszatartás csapadékcsatorna felújítás 

(Berhidai út) 750 

Összesen: 7850 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

9. Tó 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a 9.2 pontot, a Sétányépítést tervezéssel kihúzni a költségvetési 

munkaanyagból.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Tó felhalmozási kiadásait az 

elfogadott módosítással.   
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Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a 9.2 pontot, a Sétányépítés tervezéssel  szó kerüljön ki, és az 

összeg 2.000 ezer forintra módosuljon. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 9.3. Játszóeszközök telepítését 

3.000 ezer forintra emelje fel a Képviselő-testület.  

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Tó felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett javasolja, hogy a 9.2. pont a Sétányépítés tervezéssel szövegből a tervezés 

szó kerüljön ki, nem kell terveztetni. Az összeg 2000 ezer Ft-ról 500 ezer forintra módosuljon. 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellet javasolja, hogy a 9.3. pontban a 

Játszóeszközök telepítésének költsége 1.000 ezer Ft,-ról 3.000 ezer forintra módosuljon. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Tó felhalmozási 

kiadásait az elfogadott módosítással.   

 

Horváth Éva polgármester: Településfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a 9.2 pont 

alatti Sétányépítésből a tervezést kihúzni a költségvetési munkaanyagból és az összeg 2.000 

ezer forintra módosuljon. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 1 igen, 4 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

52/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, miszerint a   Tó 

felhalmozási kiadási a sétányépítés tervezés nélkül valósuljon meg, 2.000 

ezer Ft-tal.   

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, hogy tervezés 

nélkül a sétány 500 ezer forintból valósuljon meg, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a Tó 

felhalmozási kiadási 9.2 soron a sétányépítés tervezés nélkül, 500 ezer Ft költséggel 

valósuljon meg. 

 

Horváth Éva polgármester: Módosító javaslat hangzott el, hogy a játszóeszközök telepítésére 

előirányzott 1.000 forintot 3.000 ezer forintra emeljük fel. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a Tó 

felhalmozási kiadásai között a játszóeszközök telepítésére előirányzott 1.000 forintot 3.000 

ezer forintra emelje meg. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Tónak a beruházási tábláját a fenti módosításokkal 

elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

53/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Tó 

felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Csónakház kivitelezés 5305 

Sétányépítés 500 

Játszóeszközök telepítése 3000 

Játszóeszközök köré térburkolat építés tervezéssel 2500 

Garanciális visszatartás Ifjúsági tó hídján 

díszkivilágítás kiépítése 21 

Garanciális visszatartás dréncsövezés 116 

Felújítás  

Műszaki ellenőrzés visszatartás 250 

Összesen: 11692 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

10. Strand 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy a 10.4 soron a Műszaki ellenőrzésre 3.000 ezer Ft helyett 1.500 ezer 

Ft legyen beállítva. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Strand felhalmozási kiadásait 

az elfogadott módosítással.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 10.4. pontban a műszaki ellenőrzés helyett műszaki 

lebonyolítás legyen 5 000 forinttal beállítva.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Strand felhalmozási 

kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja, hogy a 10.4 soron a Műszaki ellenőrzés helyett Műszaki 

lebonyolítás legyen, erre külső céget bízzunk meg és ennek költségére 3 millió Ft helyett 5 

millió Ft legyen beállítva. 

A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Strand 

felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással. 
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Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság azt javasolta, hogy a műszaki ellenőrzés 

előirányzott 3.000 forintját, 1,5 millió forintra csökkentsük. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta a javaslatot, hogy 

a műszaki ellenőrzés előirányzott 3.000 forintja, 1,5 millió forintra csökkenjen. 

 

Horváth Éva polgármester: Következik a Településfejlesztési Bizottság javaslata mely 

szerint műszaki lebonyolítás legyen a forrásfoglalás, az erre előirányzott összeg 5 millió Ft. Aki 

ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot, hogy a 

forrásfoglalás műszaki lebonyolítással valósuljon meg, az 5.000 ezer Ft előirányzattal.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a módosított határozati javaslattal egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen,1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

54/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Strand 

felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Forrásfoglalás kiviteli terv 3366 

Forrásfoglalás kivitelezés 120000 

Strand engedélyezési tervek, engedélyeztetés 12000 

Forrásfoglalás műszaki lebonyolítása 5000     

Garanciális visszatartás figyelőkutak 577 

Összesen: 140943 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

11. Parkfenntartás 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Parkfenntartás felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 11.1. kisértékű tárgyi eszközök/pad 1.200 ezer forintra 

legyen megemelve.  
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A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Parkfenntartás 

felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen egyhangú szavazattal 

javasolja, hogy a Sugár úton 5 db pad legyen telepítve. 11.1. kisértékű tárgyi eszközök/pad 

1.200 ezer forintra legyen megemelve az összeg. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Parkfenntartás 

felhalmozási kiadásait.   

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett javasolja, hogy a 11. 

Parkfenntartás új, 11.3 sorral egészüljön ki: Hősök tere parkfelújítás I. ütem 5.000 ezer Ft 

költséggel. 

 

Horváth Éva polgármester: Két módosító javaslat hangzott el két bizottság részéről, hogy a 

kisértékű tárgyi eszközök 1.200 ezer forintra emelkedjenek. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a kisértékű 

tárgyi eszköz előirányzata 1200 ezer forintra emelkedjen. 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság javaslata, hogy a Hősök tere parkfelújítását 

kezdjük meg 5.000 ezer Ft költséggel. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen szavazattal és 5 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

55/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint a Hősök tere 

parkfelújítás I. üteme 5.000 ezer Ft költséggel kerüljön be a 

költségvetésbe. 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a fenti módosítással a határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

56/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Parkfenntartás felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  
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Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 1200 

Felújítás  

Berhidai út terméskő támfalának felújítása 1500 

Összesen: 2700 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

12. Utak, hidak 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja, hogy a 12.15 sorra csak a Klapka és a Kazinczy utca járda 

kivitelezése kerüljön be 30 millió Ft-tal. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Utak, hidak felhalmozási 

kiadásait az elfogadott módosítással.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 12.26. pontban a Liszt Ferenc utcában 4 db szelektív 

hulladékgyűjtő térkövezése legyen betervezve 600 ezer forinttal.  

A bizottság 7 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 12.12-es és a 12.13-as 

sorok kerüljenek ki az utak, hidak felhalmozási táblájából. 

A bizottság 6 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 12.27-es pontban a Liszt 

Ferenc 12. előtti járda felújítása térkőből 800 ezer forinttal legyen beállítva. 

A bizottság 6 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 12.10. pontban a Hősök 

tere 16. mellett a 17-es számú ház is kerüljön be akadálymentes bejáró építéssel, melynek 

összege 300 ezer forinttal legyen beállítva.  

A bizottság 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy a 12.15. Járda 

a kivitelezés sorba a felsorolásba kerüljön bele az Eötvös utca.  

A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra az 

Utak, hidak felhalmozási kiadásait.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy a 12.10. soron a Hősök tere 16. számú ház akadálymentes bejáró 

építése egészüljön ki a 17-es épülettel és a költségekre + 100 ezer forint, összesen 300 ezer 

forinttal legyen beállítva.  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy a 

12.15 Járda kivitelezés soron, a 4 utca helyett plusz egy utca kerüljön be. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen egyhangú szavazattal javasolja, hogy új 12.26. pontban a Liszt 

Ferenc utcában 4 db szelektív hulladékgyűjtő helyének a térkövezése legyen betervezve 300 

ezer forinttal.  

A Pénzügyi Bizottság 4 igen egyhangú szavazattal javasolja, hogy új, 12.27. pontban a Liszt 

Ferenc utca 12. előtti járda felújítása térkőből 800 ezer forinttal legyen beállítva. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Utak, hidak 

felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.  
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Horváth Éva polgármester: Két bizottság részéről hangzott el javaslat, hogy a 12.10. soron a 

Hősök tere 16. számú ház akadálymentes bejáró építése egészüljön ki a 17-es épülettel és a 

költségekre + 100 ezer forint, összesen 300 ezer forinttal legyen beállítva. Aki ezzel egyetért, 

kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta javaslatot, hogy a 12.10. soron a 

Hősök tere 16. számú ház akadálymentes bejáró építése egészüljön ki a 17-es épülettel és a 

költségekre + 100 ezer forint, összesen 300 ezer forinttal legyen beállítva. 

 

Horváth Éva polgármester: Az Ifjúság útja gépkocsi bejárók tervezését, illetve annak 

kivitelezését a Településfejlesztési Bizottság javasolja, hogy húzzuk ki a költségvetésből. Aki 

ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 2 nem szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy az Ifjúság útja 

gépkocsi bejárók tervezése kivitelezése maradjon ki a költségvetésből. 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottságnak volt egy javaslata, hogy a 12.15 sorra 

csak, a  a Klapka és a Kazinczy utca járda kivitelezése kerüljön csak be 30 millió Ft-tal. Aki 

ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 4 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

57/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát, mely szerint a járda kivitelezés 

csak a Klapka és Kazinczy utcában valósuljon meg 30 millió Ft 

előirányzattal. 

 

    

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési és a Pénzügyi Bizottság javaslata, hogy az 

Kazinczy – Újmandulás – Klapka - Kosztolányi mellé még az Eötvös utcát is csináljuk meg 

mind tervezésben, mind pedig kivitelezésben. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot, 

hogy a járda kivitelezés és tervezés az Eötvös utcára is terjedjen ki. 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslat volt még a 12.26. pontban, hogy a Liszt Ferenc utcában 

4 db szelektív hulladékgyűjtő térkövezése legyen betervezve 600 ezer forinttal. 

Településfejlesztési Bizottság javaslatát teszem fel szavazásra, hogy aki a 600 ezer forinttal 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 2 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

58/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a Liszt 

Ferenc utcában 4 db szelektív hulladékgyűjtő térkövezése legyen 

betervezve 600 ezer Ft előirányzattal.  

   

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a Pénzügyi Bizottság, ugyanerre a feladatra javasolt 

300 ezer forintos előirányzatával, kérem, szavazzon! 

 

 A Képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a Liszt Ferenc 

utcában 4 db szelektív hulladékgyűjtő térkövezése legyen tervezve 300 ezer Ft előirányzattal. 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslat hangzott el a Liszt 12. előtt térkő bejáró építése a házig, 

800 ezer forinttal javasolta a Településfejlesztési és a Pénzügyi Bizottság. Aki ezzel egyetért, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a Liszt Ferenc 

utca 12. előtt térkő bejáró építése a házig legyen tervezve, 800 ezer Ft előirányzattal. 

 

Horváth Éva polgármester: Felteszem szavazásra a módosított határozati javaslatot. 

 

 

A Képviselő-testület 4 igen,1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

59/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Utak, 

hidak felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Felújítás  ezer Ft 

Liszt Ferenc u. 1. lépcső és térburkolat felújítás 1360 

Liszt Ferenc u. 3. lépcső felújítás (tervezés, kivitelezés) 1500 

Járda tervezés (Újmandulás, Klapka, Kazinczy, 

Kosztolányi, Eötvös) 1700 

Járda kivitelezés (Újmandulás, Klapka, Kazinczy, 

Kosztolányi, Eötvös) 60000 

Út és járda tervezés (Állomás utca) 500 

Út és járda kivitelezés (Állomás utca) 25000 

Garanciális visszatartás Kolping lépcső 158 

Garanciális visszatartás Liszt F. u. 4. lépcső 103 

Liszt Ferenc utca 12. járda felújítás 800 
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Beruházás  

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Berhidai út 2-4. rendezése (kivitelezés, forgalomba 

helyezés stb.) 54354 

PMTE parkoló kivitelezés, forgalomba helyezés 35000 

Akácfa utca (Murvabánya mellett) járda, gyalogos 

átkelőhely kivitelezés 1200 

Berhidai út kapubejárók, buszmegálló kivitelezés 12000 

Temető utca-Ifjúság útja összekötő út forgalomba helyezés 

 500 

Berhidai út 33-35. szalagkorlát 1200 

Hősök tere 16-17. akadálymentes bejáró építés 300 

Babits M. u. gépkocsi beálló építés 300 

Útépítések műszaki ellenőrzése 3000 

Parkoló tervezés (Berhidai út - Temető utca sarok)  200 

Parkoló kivitelezés (Berhidai út - Temető utca sarok)  1500 

garanciális visszatartás Templom tér járda 175 

garanciális visszatartás járda építés (Bánya u. - Kaposi 

víztározó) 183 

garanciális visszatartás útépítés (Ifjúság útja - Temető 

utca) 629 

4 db szelektív hulladékgyűjtő sziget térkövezése 300 

Összesen: 202462 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

13. Közvilágítás  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja, hogy a 13.5 sorra 1.500 ezer Ft legyen beállítva, és az Óvodával 

szembeni három villanyoszlopra is kerüljön adventi díszkivilágítás (pásztorbot).  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja új sornak beállítani a Peytu 

mező közvilágítás kiépítését tervezéssel 1.500 ezer Ft-tal. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közvilágítás felhalmozási 

kiadásait az elfogadott módosításokkal.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy a 13.5 sorra az Óvodával szembeni 2 darab 

villanyoszlopra pásztorbot adventi motívum legyen elhelyezve az összeg változatlanul hagyása 

mellett. 

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közvilágítás felhalmozási 

kiadásait.   
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal és 

elfogadásra javasolja, hogy a 13.5 sorra 1.000 Ft helyett 1.500 ezer Ft legyen beállítva, és az 

Óvodával szembeni három villanyoszlopra is kerüljön adventi díszkivilágítás (pásztorbot).  

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja 13.8 új sornak 

beállítani a Peytu sétány közvilágítás kiépítését tervezéssel 1.500 ezer Ft-tal. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közvilágítás 

felhalmozási kiadásait az elfogadott módosításokkal.   

 

Horváth Éva polgármester: Két módosító javaslat hangzott el. A Humán Bizottság javasolja, 

hogy a 13.5. pontba beállítani 13.5 sorra 1.500 ezer Ft legyen beállítva, és az Óvodával 

szembeni három villanyoszlopra is kerüljön adventi díszkivilágítás. Azaz emeljük 1.500 ezer 

forintra. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 2 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

60/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát, mely szerint az adventi 

díszkivilágítás előirányzatát 500 e Ft-tal emelje meg.    

 

 

Horváth Éva polgármester: Módosító javaslat a Humán és Pénzügyi Bizottság részéről, hogy 

a Peytu mező közvilágítás tervezés-kivitelezésre 1.500 ezer forintot tegyünk be. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot, 

hogy a közvilágítás költségvetésében a Peytu mező közvilágítás kivitelezése tervezéssel 1.500 

ezer Ft előirányzattal szerepeljen. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a közvilágítás felhalmozási tábláját a módosításokkal 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

61/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Közvilágítás felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Felújítás  ezer Ft 

Adventi díszkivilágítás hálózatbővítés, felújítás 1000 

    Beruházás  

Sugár út e-on kandeláberek bontása 2150 

Sugár út e-on kandeláberek megvétele 1490 
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Szigetrendszerű Napelemes közvilágítás kiépítése 

(lakótelep, Cseri u.) 2000 

Szigetrendszerű Napelemes közvilágítás kiépítése 

(Berhidai út 2-4.) 6400 

Közvilágítás hálózatbővítés 1000 

Garanciális visszatartás közvilágítás (Ifjúság útja - Temető 

utca) 160 

Peytu mező közvilágítás kiépítése (tervezéssel) 1500 

Összesen: 15700 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

14. Ivóvíz, szennyvíz 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja 14.4 pontnak beállítani a szennyvíz telep légfúvó berendezés cseréjét 

2.600 ezer Ft-tal.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Ivóvíz, szennyvíz 

felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.   

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja 14.4 pontnak beállítani a szennyvíz telep légfúvó berendezés 

- rotor - cseréjét 2.600 ezer Ft-tal.  

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Ivóvíz, szennyvíz 

felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja 14.4 új pontnak beállítani a szennyvíz telep légfúvó berendezés cseréjét 

2.600 ezer Ft-tal.  

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Ivóvíz, szennyvíz 

felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy 14.4 pontba állítsuk be a szennyvíz telep 

légfúvó berendezés - rotor - cseréjét 2.600 ezer Ft-tal, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot, hogy az 

ivóviz, szennyvíz felhalmozási kiadásai közé új 14.4 sorra a szennyvíz telep légfúvó 

berendezés cseréjét 2.600 ezer Ft előirányzattal beállítsa. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a módosításokkal az ivóvíz szennyvíz tábláját elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen,1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

62/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ivóvíz, 

szennyvíz felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Felújítás  ezer Ft 

Ivóvíz bekötővezetékek felújítása 3000 

Szennyvíztelep elektromos hálózat átalakítása 5000 

Szennyvíztelep légfúvók cseréje 2600 

    Beruházás  

Szennyvíztelep folyamatirányító rendszer bővítése 5000 

Összesen: 15600 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

15. Orvosi Rendelő 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő felhalmozási kiadásait.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő felhalmozási kiadásait.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő felhalmozási kiadásait.  

 

Horváth Éva polgármester: Módosító javaslat nem volt. Aki a határozati javaslattal egyetért, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

63/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Orvosi 

rendelő felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Felújítás  ezer Ft 

Fűtésrendszer felülvizsgálata, tervezés, engedélyeztetés 800 

garanciális visszatartás homlokzati nyílászáró csere 27 

garanciális visszatartás terasz burkolat csere 39 
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    Beruházás  

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Összesen: 1366 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

16. Köztisztaság 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztisztaság felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Köztisztaság felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztisztaság felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Módosító javaslat nem volt. Aki a határozati javaslattal egyetért, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

64/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Köztisztaság felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Hulladékudvar tervezés 5000 

Összesen: 5000 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

17. Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja 

kivenni a munkaanyagból a 17.2 pontot, a Régi hivatali épület átalakításának tervezését, 

engedélyeztetését és a 17.3 pontot, a Bölcsőde tetőtér tervezését, engedélyeztetését. 
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A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható 

önkormányzati feladatok felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 2 nem 

szavazattal és 1 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a Szakfeladatra nem sorolható 

önkormányzati feladatok felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

támogatja, hogy a 17.3 pontot, a Bölcsőde tetőtér tervezését, engedélyeztetését vegyük ki a 

munkaanyagból. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem 

sorolható önkormányzati feladatok felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.   

 

Horváth Éva polgármester: Két bizottság javasolta, hogy a Bölcsőde tetőtér tervezés, 

engedélyezés kerüljön ki. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a Bölcsőde tetőtér 

tervezés, engedélyezés feladat kerüljön ki a költségvetésből. 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság javasolta, hogy a jelenlegi hivatal átalakítása, 

engedélyeztetése kerüljön ki a költségvetésből. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 5 igen, 2 nem szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a jelenlegi hivatal 

átalakítása, engedélyeztetése kerüljön ki a költségvetésből. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki így a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 

felhalmozási tábláját elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

65/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok felhalmozási 

kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 350 

Szakértői tanulmány az egyedi gázfűtésre való átállásra 1000 

Összesen: 1350 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 



 55 

IV. Tartalék 

 

Horváth Éva polgármester: Visszaugorhatunk a tartalék táblához. Kérdésem a 

kolleganőkhöz, hogy hogyan állunk tartalékilag? 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: 66.224 ezer forint az általános tartalék. 

 

Horváth Éva polgármester: Tehát 66.224 ezer forint az általános tartalék, azt feltételezve, 

hogy a munkaanyagban kiadott céltartalék változatlan marad. Én azért végigkérdezem a 

bizottságokat, bár minden bizottságnál más tartalékkal indítottunk. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen és 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy a céltartalékokba kerüljön be a Szálláshely területvásárlás, tervezés 

20 millió Ft-tal.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a céltartalékokba kerüljön 

be a Sportcsarnok tervezése 10 millió Ft-tal.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Tartalék felhalmozási 

kiadásait az elfogadott módosításokkal. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem 

szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Tartalék felhalmozási kiadásait – 

26.089 ezer forint - az elfogadott módosításokkal. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett javasolja, hogy céltartalékba kerüljön be 30 millió forint bérfejlesztésre. 

A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy a 

céltartalékokba kerüljön be a Sportcsarnok tervezése 10 millió Ft-tal.  

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság szálláshely területvásárlásra, tervezésre 20 

millió Ft-ot kér beállítani. 

 

Dombi Norbert képviselő: Polgármester asszony! Mind a két javaslatról szeretnék név szerinti 

szavazást kérni. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a név szerinti szavazással egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta a név szerinti szavazást. 

 

Horváth Éva polgármester: Először a 20 millió forintról szavazunk, szálláshely, 

területvásárlás, tervezés. A Képviselő-testület név szerint szavaz. Jegyző asszonyt kérem, hogy 

olvassa a neveket. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző felolvassa a képviselők névsorát. 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen. 

Farkas László képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Nem. 

Láng Géza alpolgármester: Nem. 

Miskolczi Ferenc képviselő: Nem. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 
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Pintér Csaba polgármester: Igen. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: 3 igen 4 nem szavazattal nem fogadta el a testület a javaslatot. 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 4 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

66/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát, miszerint a 2015. évi költségvetés 

céltartalékába 20 millió forintot különítsen el Szálláshely területvásárlás, 

tervezés feladatra. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Két bizottság javasolta, hogy a céltartalékokba kerüljön be a 

Sportcsarnok tervezése 10 millió Ft-tal. A Képviselő-testület név szerint szavaz. Jegyző 

asszonyt kérem, hogy olvassa a neveket. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző felolvassa a képviselők névsorát. 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen. 

Farkas László képviselő: Igen. 

Horváth Éva polgármester: Nem. 

Láng Géza alpolgármester: Nem. 

Miskolczi Ferenc képviselő: Nem. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

Pintér Csaba polgármester: Igen. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: 4 igen, 3 nem szavazat. 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 3 nem szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a 2015. évi 

költségvetés céltartalékéba a Sportcsarnok tervezés 10.000 ezer Ft előirányzattal kerüljön be.  

 

Horváth Éva polgármester: Mivel bizottsági javaslat volt, felteszem szavazásra a Pénzügyi 

Bizottság javaslatát, mely szerint céltartalékba kerüljön be 30 millió forint bérfejlesztésre.  

 

A Képviselő-testület 3 nem szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

67/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság javaslatát, miszerint a 2015. évi 

költségvetés céltartalékába 30 millió forintot különítsen el bérfejlesztési 

feladatokra. 
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Horváth Éva polgármester: Úgy néz ki a tartaléktáblánk, hogy van 56.224 ezer forint 

általános tartalékunk, és van 320.521 ezer forint céltartalékunk. Aki ezzel a tartaléktáblával 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

68/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2015. évi 

költségvetésének tervezetében a céltartalékot az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

1.) Önkormányzati és civil szervezetek pályázati önrésze, pályázati 

előfinanszírozása: 5.000 ezer Ft 

2.) Környezetvédelmi alap: 1.568 ezer Ft 

3.) Strand kivitelezésre elkülönített keret: 200.000 ezer Ft 

4.) Devizaszámlák: 3.953 ezer Ft 

5.) Lakóház energetikai program 40.000 ezer Ft 

6.) Közfoglalkoztatás 10.000 ezer Ft 

7.) Távfűtőmű 50.000 ezer Ft 

8.) Sportcsarnok tervezés 10.000 ezer Ft 

 

Összesen 320.521 ezer forint 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Horváth Éva polgármester: Most térjünk vissza az utolsó határozatunkhoz, hogy Pétfürdő 

Nagyközség Önkormányzata a 2015 bevételi főösszegét 1.205.979 ezer forintba, kiadási 

főösszegét, 1.932.081 ezer forintba, és várható pénzmaradványát 726.102 ezer forintban 

állapítja meg. Aki ezzel így egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

69/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

polgármester által előterjesztett költségvetési munkaanyag és a Képviselő-

testület által elfogadott módosítások alapján Pétfürdő Nagyközség 
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Önkormányzata 2015. évi költségvetésének bevételi főösszegét 1.205.979 

ezer Ft-ban, kiadási főösszegét 1.932.081 ezer Ft-ban, a hiányt – melynek 

fedezete a várható 2014. évi pénzmaradvány – 726.102 ezer Ft-ban 

állapítja meg. 

  

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé. 

 

Határidő: 2015. február 26-ai testületi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

19.15. óra szünet. 

19.33. órakor folytatódik a Képviselő-testületi ülés. A képviselők száma 7 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes 

 

 

3.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének …./2015. (….)  

önkormányzati rendelete középfokú oktatásban résztvevő diákok tanulmányi 

ösztöndíjáról (17/2015.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Megadom a szót az előterjesztő Humán Bizottságnak! Mindenki 

megkapta az összefoglaló rendelet-tervezetet. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelettervezetet. A bizottság az „A” verziót javasolja elfogadásra. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja - a jegyzői észrevételek figyelembevételével - a rendelet-

tervezetet az alábbi módosításokkal: 

- az 1. pont jogosultsági feltételeknél a szakképző iskolások kerüljenek ki 

- 2. Differenciálét feltételek „A” változatát javasolja a bizottság elfogadásra 

- abban az esetben, ha a Képviselő-testület nem foglalkozik a szakképzősökkel, akkor az 1.4.5-

ös pontot is törölni kell 

- a 2.4., és a 2.3. pontok így okafogyottá vált, így az összes „B” változat kiesik.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen egyhangú szavazattal 

– egyetért a Településfejlesztési Bizottság véleményével – javasolja, hogy a rendelet csak az 

érettségit adó középfokú oktatásban tanulókra (gimnázium, szakközépiskola) vonatkozzon, a 

szakképzés kerüljön ki belőle.  

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a fentieknek 

megfelelően módosított rendelet-tervezetet.  

 

Dombi Norbert képviselő: Jegyzőasszony észrevételeit a bizottság köszönettel elfogadta és a 

munkáját szeretné megköszönni, hogy ezeket a kis hibákat észrevette. És szeretném 

megköszönni még Melindának is ezt a rengeteg munkát, amit beletett ebbe a rendeletbe, hogy 

valamennyiünk véleménye, elképzelése szerepel benne, hogy az jogilag is megállja a helyét. A 

bizottság köszöni a munkáját. 
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Horváth Éva polgármester: Köszönjük mi is Melindának a munkáját és a bizottság 

kezdeményezését és a részvételét ebben. A Településfejlesztési Bizottság részéről, amit 

támogatott a Pénzügyi Bizottság is, egy olyan javaslat született, ami a Képviselő-testülettől 

eredt, de a Humán Bizottság eredeti elképzelésében nem volt benne, a szakképző iskolásokra a 

rendelet ne vonatkozzon. Ezt megerősítette a Településfejlesztési Bizottság. Én is revidiálom 

az akkori álláspontomat, mert akkor még nem voltak ezirányban  ismereteim. Arról szavazzunk, 

hogy aki egyetért azzal, hogy a szakképző iskolások kerüljenek ki…  

 

Farkas László képviselő: Egy pillanat még mielőtt szavazunk. Két kérdésem lenne. Ez a 

jövedelem ez adóköteles vagy nem? A másik pedig, hogy a kiemelkedő művészeti, 

sportteljesítményt mi határozza meg? 

 

Horváth Éva polgármester: Ez nem adóköteles jövedelem, mivel a szociális állapotot 

figyelembe veszi, ahhoz van kötve. A másikra elnök úr ad választ. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ez a rendelet a Humán Bizottság hatáskörébe utalja, hogy a 

pályázatokat elbírálja, ezeket a szempontokat tehát a Bizottságnak kell megnézni. Ami úgy 

nézne ki, hogy országos tanulmányi verseny, többletpontokat eredményez. Iskolák által igazolt 

másolat, csapatban elért eredmény esetén a szaktanár, vagy szakszövetség pályázó nevével 

kiállított büntetőjogi felelőssége tudatában készült igazolás.  Ez a függelék végében benne van. 

Országos tanulmányi verseny, amit az iskola leigazol, hogy a tanuló 1-10-ig helyezést ért el, ez 

benne van az anyagban. Azért is nehéz volt ezt ennyire konkrétan megfogni, ezért jó az, hogy 

majd a bizottság saját hatáskörben – aminek te is tagja vagy – kritikával tudsz élni, vagy 

elutasító illetve támogató szavazattal. Azért, mert itt nemcsak zenész fiatalokról lehet szó, 

hanem akár képzőművészek, szobrászok, festők, akármi más. Ez majd a bizottság mérlegelési 

lehetősége lesz. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Én is így gondolom, nem kell ezt ennyire egzakt módon leírni, ez 

szubjektív, ebben van mérlegelési lehetőség. Én úgy gondolom, hogy majd a bizottság ezt el 

fogja tudni dönteni. 

 

Farkas László képviselő: Nekem az a javaslatom, hogy azoknál a gyerekeknél, akik valóban 

szociálisan rászorultak, azoknál akiknél a jövedelem az öregségi nyugdíj 200 százalékát nem 

éri el, azok a 3.00 átlagtól is megkaphassák ezt az ösztöndíjat. 

 

Horváth Éva polgármester: Én ezzel nem értek egyet. Mert ez az ösztöndíj rendelet nem a 

szociális rászorultságra épül. Ez a rendelet-tervezet tanulmányi ösztöndíjról szól. Azt akartuk, 

hogy az ösztöndíj tanulásra serkentsen. 

 

Dombi Norbert képviselő: Képviselő úr éppen kórházban voltál, ezek a kérdések már a 

rendeletalkotás során többször is felmerültek, de ugyanerre a véleményre jutottunk. A 

Képviselő-testület amit felvetettél arra felkérte az alpolgármester urat, hogyha ilyen igény van, 

akkor dolgozzon ki rá egy kifejezetten szociális alapon nyugvó ösztöndíjrendszert. Az ettől 

független. Hogy ne keverjük össze a kettőt. 

 

Láng Géza képviselő: Ezt én kidolgoztam, a hivatalban van, és ez a szociális rendeletbe fog 

beépülni. 

 

Horváth Éva polgármester: Azért ne túlozzunk alpolgármester úr! Az nincs kidolgozva, az 

csak egy paragrafus a rendeletben.  
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Láng Géza képviselő: Nyilván vita lesz róla, de szerintem ki van dolgozva és az ténylegesen 

a szociális alapon fog működni. 

 

Farkas László képviselő: Én azért fenntartom a javaslatomat.  

 

Horváth Éva polgármester: Lacinak volt a javaslata, hogy a 10.§. 2. bekezdésese módosuljon 

oly módon, hogy kerüljön bele egy c.) pont is a 3.00 átlagtól, akinél az egy főre eső jövedelem 

nem éri el a 28.500-nak a 200 %-át, az kapjon kettő pontot. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 5 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

70/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Farkas László képviselő javaslatát, miszerint a rendelet-tervezet 

egészüljön ki c) ponttal, mely szerint 2 pontot kapjon 3.00 átlag elérése 

esetén, akinél az egy főre eső jövedelem nem éri el a 28.500-nak a 200 %-

át. 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Felteszem szavazásra a Településfejlesztési Bizottság javaslatát: 

- az 1 §. (2) bekezdéséből, s így a rendelet hatálya alól a szakképző iskolások kerüljenek ki. Aki 

ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy a rendelet 

hatálya a szakképző iskolában tanulókra ne vonatkozzon. 

 

Horváth Éva polgármester: Egy dologban kell döntenünk, az a 8. §, ahol van két változat. Az 

„A” változat az előterjesztő Humán Bizottságnak az eredeti javaslata, a „B” változat, pedig ami 

elhangzott a Képviselő-testületi ülésen. Felteszem szavazásra, aki az „A” változatot támogatja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal elfogadta, hogy a rendelet-tervezet 8.§-a az „A” 

változat szerinti legyen. 

 

Horváth Éva polgármester: További kérdése van valakinek? Aki a rendelet-tervezetet a 

fentiek szerint elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

2/2015.(II.25.) RENDELETE: 

 

középfokú oktatásban résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4.) Igazgatási szünet elrendelése (6/2015.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyzőasszonyt kérdezem, szeretné- e kiegészíteni az 

előterjesztést? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem. 

 

Horváth Éva polgármester: További kérdése van valakinek? Aki az előterjesztett határozati 

javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

71/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Polgármesteri Hivatalban igazgatási szünetet rendel el az alábbi 

időszakokra vonatkozóan:  

 

a) a  nyári időszakban: 2015. július 20-tól augusztus 23-ig, 

b) a téli időszakra: 2015. december 21-től 2016. január 3-ig. 

 

Határidő: helyi médiában történő közzétételre: 2015. március 31. 

                  a lakosság hirdetményi úton történő értesítésére:  

    a):  2015. július 1. 

      b): 2015. december 1. 

 

 

5.) Határidő módosítás kérés a Pétfürdő közigazgatási területén keletkező nem 

közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtéséről és ártalommentes 

elhelyezéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotására (18/2015.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Azt hiszem egyértelmű az előterjesztést. Kérdés? Amennyiben 

nincs, aki az előterjesztett határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

72/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Veszprém 

Megyei Kormányhivatal Kormánymegbízottjának VEB/004/1242/2014. 

számú törvényességi felhívásában a mulasztásos törvénysértés 

megszűntetésére kitűzött határidő 30 nappal történő ismételt 

meghosszabbítását kéri. 

  

A határidő hosszabbítás kérésének indoka, hogy az önkormányzati 

rendeletben megnevezendő befogadó hely kijelölésére vonatkozó vízügyi 

hatósági döntés még nem áll rendelkezésre, így a rendelet megalkotására 

a 2015. február 17-ig meghosszabbított határidőben sem kerülhet sor. 

  

Felkéri a polgármestert, hogy e határozatot küldje meg a Kormányhivatal 

részére.  

 

Határidő: 2015. február 16. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

6.) Szakértő-tervező megbízása, a lakótelep házai egyedi fűtésének kialakítására 

vonatkozó javaslat előkészítésére (19/2015.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Előterjesztőké a szó! 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem tudom, hogy kell-e ehhez hozzáfűzni bármit is. Nekem lenne 

egy kiegészítő gondolatom, ha egyáltalán erre nyitott a Képviselő-testület többsége. Itt arról 

lenne szó, hogy a távfűtéssel kapcsolatban egyfelől kaphatunk– e bármiféle tájékoztatást? 

Szóval ez a javaslat arról szól, hogy mielőtt a végleges döntést meghozzuk és van egy picike 

idő míg a lehetséges befektetők erre a felhívásra jelentkeznek. Érdemes lenne konkrétan 

megvizsgálni legalább nagyságrendi becsléssel, hogy mennyi időben, és milyen pénzekkel kell 

számolni, ha az összes távfűtött létesítmény önálló fűtéssel lenne ellátva. Illetve ez lenne az 

egyik kérés, ami eredetileg benne van az előterjesztésben, a másik, ami szinte ugyanez, csak 

egy közös kazánházzal lenne a lakótelep. 

 

Horváth Éva polgármester: Hát a távfűtés az ugyanaz! Én az elvvel nem értek egyet, hogy a 

lakótelepet egyedi fűtésre állítsuk át. Mert volt már rá kísérlet 1997-98-ban. A Hősök terén el 

tudnám képzelni. Az elvvel nem értek egyet, de az igénnyel viszont igen, de ezt majd a szakértő 

elmondja. Ez annak idején, a lakóközösségen múlott. A vizsgálat ellen semmi kifogásom 

nincsen.  Én a tanulmánytervvel egyetértek, a listát kiegészíteném a Kolpinggal mert az 

kimaradt belőle, mert az is itt van.  

 

Dombi Norbert képviselő: Bocsánat így van, de hagytunk pontokat, hogy ki lehet egészíteni. 

 

Horváth Éva polgármester: Nekem kérdésem van, mennyiből és kérek olyan szakembereket, 

akiket felkérhetek.  Minimum három szakembert kérek, aki ezt képest megcsinálni, és akkor én 

ezt a határozati javaslatot meg fogom szavazni. Összeget mondjatok, a helye megvan, és rögtön 
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módosítjuk, amiről tárgyaltunk 8 óráig, mert megvan a pénz rá. Azt majd megmondom, hogy 

honnan, a céltartalékba beraktunk 50 millió forintot ilyen témában. És akkor abból lecsípjük és 

rárakjuk a szakfeladatra nem sorolható beruházási táblába ezen a címen. Az anyagi része 

megoldható, nekem szakembereket mondjatok. 

 

Dombi Norbert képviselő: Én szeretnék javasolni 1.000 ezer forintot, hogy ennyit különítsük 

el. 

 

Horváth Éva polgármester: Én azt mondom, hogy most arról döntsünk, hogy ezt a vizsgálatot 

elvégeztetjük-e vagy sem? Kiegészítjük a Kolpinggal, és akkor 1.000 ezer forintot szánunk erre, 

az általános tartalékból.  Tehát a Képviselő-testület módosítja, a nem tudom milyen számú 

határozatait, mert majd be lesz ez számozva, mely szerint a szakfeladatokra nem sorolható 

beruházásokat kiegészíti a távfűtött épületek egyedi gázfűtésre való átállításának 

megvizsgálásáról szóló tanulmány… erre 1 millió forintot biztosít. Ezzel egyidőben az ilyen és 

ilyen határozatában… (jegyző asszony közbeszól) 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem kell módosítani, hanem ezt a határozatot is vegye 

figyelembe a költségvetés készítése során. Tehát most dönt erről és azt az előkészítés során 

vegye figyelembe. 

 

Horváth Éva polgármester: Tehát akkor jó úgy, ahogy az előbb elmondtam. Szakértői javaslat 

határideje a márciusi ülés, felelős Horváth Éva polgármester. Aki így a határozati javaslattal 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 5 igen, 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

73/2015.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy kérjen szakértői javaslatot, valamint költség- és 

időbecslést a távfűtött létesítmények egyedi gázfűtésre való átállására 

vonatkozóan, az alábbi bontásban külön-külön: 

 

a) Közösségi Ház és Könyvtár 

b) Horváth István Általános Iskola épületei 

c) Panelkuckó Óvoda 

d) Lakótelep lakóépületei 

e) Hősök Tere lakóépületei 

f) PMTE sporttelep 

g) Kolping Szakképző Iskola 

 

A szakértői vélemény elkészítésére 1.000.000. Ft-ot biztosít az a 

szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok előirányzatai 

körében. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé. 
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Határidő a szakértői javaslat elkészítésére: 2015. március havi rendes ülés 

                 a költségvetés beterjesztésére: 2015. február 26-ai testületi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

20.25 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

Horváth Éva                         Jánosiné Izsó Ildikó   

polgármester                          jegyző 

 

 


